
Zápis č. 1

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hořovice,

které se konalo 5. března 2015 v Klubu Labe

Přítomni:       

              Mgr. Petr Bakule
Karel Č�ervený�
Karel Duda�k
Ing. Petr Karban
Mgr. Martin Komí�nek
Jarmila Gruntova�
Karel Pelika�n
Dr. Ing. Jir�í� Per�ina
Ing. Ing. Jan Skopeč�ek
Jan Slabočh, DiS.
MDDr. Antoní�n Spal
Jana S�ra�mkova�
Mgr. Zden� ka Ulč�ova�
Ondr�ej Vačulí�k
Miroslav Veverka
PhDr. Jir�í� Vlč�ek
Mgr. Renata Wačhtlova�
Ing. Ladislav Z� alud

Omluveni: MUDr. Marta Jedlič�kova� , MUDr. Ričhard S�vamberk, Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka

Program:       

1. Jmenova�ní� ove�r�ovatelu/ , volba na�vrhove�  komise, kontrola u� kolu/ .
2. 6. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2014.
3. 1. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015.
4. Rozde� lení� pr�í�spe�vku/  poskýtovatelu/m sočia� lní�čh sluz�eb.
5. Sčhva� lení� Komunitní�ho pla�nu sočia� lní�čh sluz�eb me�sta Hor�oviče a spa�dový�čh občí� 

na období� 2014 – 2018.
6. Majetkopra�vní� u� koný.
7. Aktualizače zr�izovačí� listiný pr�í�spe�vkove�  organizače Me�stska�  spra�va býtove�ho 

a nebýtove�ho fondu.
8. Z� a�dosti o zme�nu obečne�  za�vazne�  výhla� s�ký č�. 1/2014 o regulači provozu loterií� a jiný�čh 

podobný�čh her.
9. Diskuse, za�ve�r.

Jedna�ní� zaha� jil a r�í�dil starosta me�sta. 

1. Jmenování ověřovatelů, volba návrhové komise, kontrola úkolů. 
Jedna�ní� zaha� jil a r�í�dil pan starosta. Na zač�a� tku jedna�ní� býlo pr�í�tomno 17 zastupitelu/ . 



Ove�r�ovateli býli po jednomýslne�m hlasova�ní� jmenova�ni pa�nove�  Karel Pelika�n a Ing. Jan 
Skopeč�ek. Na�vrhova�  komise býla zvolena jednomýslne�  ve sloz�ení�: pr�edseda PhDr. Jir�í� 
Vlč�ek, č�lenove�  Mgr. Zden� ka Ulč�ova�  a Mgr. Martin Komí�nek. Program jedna�ní� 
zastupitelstva býl jednomýslne�  sčhva� len.

2. 6. rozpočtové opatření města Hořovice na rok 2014.
Pan starosta výsve�tlil situači s dotačí� Str�edoč�eske�ho kraje na Domov senioru/  
poskýtnutou ke konči roku 2014. Pokud jiz�  nelze z č�asový�čh du/ vodu/  svolat 
zastupitelstvo (popr�. radu) a obeč obdrz� í� finanč�ní� prostr�edký končem roku a je nutne�  je
do konče roku výč�erpat, rozpoč�tove�  opatr�ení� se sčhvaluje na� sledne� .

3. 1. rozpočtové opatření města Hořovice na     rok 2015.   
Pan starosta otevr�el diskusi k tomuto bodu, pr�ihla� sil se pan Ing. Skopeč�ek a poz�a�dal 
o výsve� tlení� konkre�tní�čh č�a� stek pr�í�spe�vku/  na sočia� lní� sluz�bý, ptal se i na porovna�ní� 
s minulý�m rokem. Pan starosta poz�a�dal Mgr. Kebrlovou o reakči na jeho dotaz. Mgr. 
Kebrlova�  odpove�de� la, z�e v minulosti se sočia� lní� sluz�bý samostatne�  nefinančovalý a na 
za�klade�  zme�ný čelosta� tní�ho sýste�mu finančova�ní� sočia� lní�čh sluz�eb býl v lon� ske�m roče 
výtvor�en materia� l pro dotače z rozpoč�tu me�sta a v tomto rozpoč�tu býl na rok 
2015 výč�lene�n pr�í�spe�vek na sočia� lní� sluz�bý ve vý�s� i 1 milio� n korun. Da� le objasnila, čo 
se skrý�va�  za pojmý „ní�zkoprah“, „ranna�  pe�č�e“ nebo „azýlove�  domý“.

Ing. Karban se pr�ihla� sil s dotazem na hospodar�ení� „ní�zkoprahu“ v bý�vale�  budove�  kina, 
zda�  se mu, z�e č�erpa�ní� dotače ve vý�s� i 550 tisí�č korun za dva me�sí�če je pr�í�lis�  výsoke�  
a z�a�dal o pr�edloz�ení� výu� č�tova�ní� dotače. Mgr. Kebrlova�  k tomuto jen dodala, z�e grant 
500.000 Kč�, který�  „ní�zkoprah“ zí�skal, není� z rozpoč�tu me�sta a tudí�z�  nema�  k dispoziči 
výu� č�tova�ní�. Starosta podotkl, z�e dotače je zr�ejme�  spra�vne�  výu� č�tova�na, protoz�e 
poskýtovatelem je Ministerstvo pra� če a sočia� lní�čh ve�čí� a to ma�  sve�  kontrolní� 
mečhanismý pr�í�sne�  a r�ekl, z�e je moz�ne�  si pí�semne�  poz�a�dat o informače pr�í�slus�ne�  
ministerstvo. Do diskuse se pr�idal i PhDr. Vlč�ek, i Ing. Skopeč�ek a nakoneč se shodli 
na tom, z�e je tr�eba se soustr�edit v Hor�ovičí�čh v sočia� lní� oblasti zejme�na na prevenči 
u de�tí�. 
V 18.30 hod. pr�is�el pan zastupitel Č�ervený�. Býlo tedý 18 zastupitelu/ .

Ing. Skopeč�ek konstatoval, z�e Tečhničke�  sluz�bý me�sta Hor�oviče budou jiste�  levne� js� í� nez�  
sluz�bý zajis�te�ne�  dodavatelský. Otevr�el i ota� zku navý�s�ení� rozpoč�tu na Me�stskou poličii, 
ktera�  ma�  výpsa�no vý�be�rove�  r� í�zení� na tr�i stra� z�ní�ký. Na to reagoval starosta, z�e prioritou 
je rozvoj me�stske�  poličie, zajis�te�ní� její�ho nepr�etrz� ite�ho provozu a to i s ohledem 
na za�me�r por�í�dit kamerový�  sýste�m.

Pote�  býlo hlasova�no, vý�sledek hlasova�ní�: 16 pro, 0 proti, 2 se zdrz�eli.

Ing. Skopeč�ek podotkl, z�e je mu divne� , z�e dva č�lenove�  radý, ktera�  pr�ipravuje jedna�ní� 
zastupitelstva, se zdrz�eli hlasova�ní�. Mgr. Wačhtlova�  výsve� tlila, z�e nemu/ z�e bý� t pro, 
jelikoz�  není� pru/ hledne�  finančova�ní� s�kolní� jí�delný. K tomu pan radní� Vlč�ek výsve�tlil, 
z�e dle za�kona musí� me�sto pr�ispí�vat na stravova�ní� z�a� ku/  svý�čh s�kol stravovačí�mu 
zar�í�zení�, pan starosta dodal, z�e bý nebýlo pro me�sto dobre�  výpoví�dat smlouvu 



o prona� jmu s�kolní� jí�delný, jelikoz�  bý to pr�ineslo me�stu proble�mý – sehnat zar�í�zení�, 
zame�stnanče apod. 

4. Rozdělení příspěvků poskytovatelům sociálních služeb
Paní� mí�stostarostka S�ra�mkova�  v kra� tkosti shrnula situači v pr�ide� lova�ní� dotačí� v sočia� lní�
oblasti, mluvila o poč�tu z�adatelu/ , o 1. i 2. kole vý�be�rove�ho r�í�zení�. Posuzova�ní�m z�a�dostí� 
o dotače býla pove�r�ena R� í�dí�čí� skupina komunitní�ho pla�nova�ní�, ktera�  býla ustanovena 
radou me�sta ve sloz�ení� PhDr. Jir�í� Vlč�ek, pr�edseda, Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka, mí�stopr�edseda 
a č�lenove� : Mgr. Renata Wačhtlova� , Jana S� ra�mkova� , Pavla Klimentova� , Alena Ratajova� , 
DiS., Bč. Alena Beierova�  a Mgr. Olga Kebrlova� . Paní� radní� Mgr. Wačhtlova�  doplnila, 
z�e z�a� dosti jsou veliče obsa�hle� , vs�ečhný býlý du/ kladne�  proč�tený a výhodnočený dle 
krite�rií� potr�ebnosti a na za�klade�  podrobne�ho prozkouma�ní� býlý pr�ide� lený dotače 
z rozpoč�tu me�sta.

Ing. Karban znovu pr�ipomne� l jiz�  zmí�ne�nou dotači 500.000 Kč� pro „ní�zkoprah“, Mgr. 
Kebrlova�  ope�t výsve�tlila, z�e na� s�  finanč�ní� odbor ma�  pouze výu� č�tova�ní� 50.000 Kč�, ktere�  
dostal „ní�zkoprah“ od me�sta. Pan mí�stostarosta upozornil na odborní�ký pračují�čí� 
v „ní�zkoprahu“, i na jeho du/ lez� itou funkči, kdý je postara�no o volný�  č�as de�tí� a to nejen 
ze sočia� lne�  slabý�čh rodin, pr�ič�emz�  poč�et zapojený�čh de�tí� vzru/ sta� . 

Vý�sledek hlasova�ní�: 15 pro, 1 proti, 2 se zdrz�eli

5. Schválení komunitního plánu sociálních služeb města Hořovice a spádových obcí 
na období 2014 – 2018 
Paní� mí�stostarostka S�ra�mkova�  v kra� tkosti informovala o komunitní�m pla�nu sočia� lní�čh 
sluz�eb me�sta Hor�oviče. Ing. Skopeč�ek, r�ekl, z�e bý oč�eka�val bliz�s� í� informače, v č�em 
komunitní� pla�nova�ní� spoč�í�va� . To výsve�tlila paní� Ratajova� . 

Pote�  býlo hlasova�no jednomýslne�  pro.

Odes�el Mgr. Bakule, býlo pr�í�tomno 17 zastupitelu/ .

6. Majetkoprávní úkony.
Pan starosta výsve�tlil du/ vodý, proč� bý me�sto me� lo bezu� platne�  pr�eve�st pozemkove�  
parčelý 920/3 v k. u� . Velka�  Ví�ska na společ�nost NH Hospital. Vs� ičhni ve�dí�, jaka�  je 
u nemočniče situače s parkova�ní�m a proto se ses�li za� stupči radý a nemočniče a shodli 
se na bezu� platne�m pr�evodu pozemku za u� č�elem výbudova�ní� a provozova�ní� parkovis�te�  
pro klientý nemočniče. Paní� radní� Mgr. Wačhtlova�  sezna�mila pr�í�tomne�  s obsahem 
smlouvý, diskutovalo se o tom, zda smlouva dostateč�ne�  zajistí�, z�e parkovis�te�  bude 
zadarmo pro klientý nemočniče, na jak dlouho, jaký�  bude povrčh parkovis�te� , moz�nost 
odstoupení� od smlouvý a jine�  aspektý navrhovane�  smlouvý. Starosta s mí�stostarostou 
obhajovali bezu� platný�  pr�evod, i kdýz�  bý mohlý bý� t i jine�  moz�nosti, napr�. prona� jem 
pozemku anebo uplatne�ní� „pra�va stavbý“, ale obojí� se jeví� č�asove�  velmi na� roč�ne� . 
Nejjednodus�s� í� je česta bezu� platne�ho pr�evodu. Pan starosta naba�dal, abýčhom 
se nečhovali ke vs�emu tak negativističký, neboť ze straný NH Hospital je vide� t snaha 
o r�es�ení� problematičke�  situače s parkova�ní�m. Jiz�  je hotova studie standardní�ho 



parkovis�te�  (vznikne 99 parkovačí�čh mí�st), vs�e je v souladu s u� zemní�m pla�nem, Mgr. 
Wačhtlova�  upr�esní� smlouvu (povrčh parkovis�te� , pr�edkupní� pra�vo apod.). Ing. Skopeč�ek 
konstatoval, z�e se sčhva� lení�m nema�  proble�m, pokud je to v souladu s pe�č�í� dobre�ho 
hospoda� r�e. Pan mí�stostarosta doplnil, z�e me�sto opraví� komunikači u nemočniče, 
zrekonstruuje autobusovou zasta�vku a výbuduje na� jezdý na parkovis�te� . Po diskusi 
se zastupitele�  shodli, z�e pr�edseda na�vrhove�  komise PhDr. Vlč�ek doplní� na�vrh usnesení� 
a pote�  bude hlasova�no.

Vý�sledek hlasova�ní�: 14 pro, 2 proti, 1 se zdrz�el

7. Aktualizace zřizovací listiny příspěvkové organizace MSBNF. 
Paní� radní� Mgr. Wačhtlova�  výsve� tlila, z�e jde o doplne�ní� č�l. 3 bodu 3.1 zr�izovačí� listiný 
pr�í�spe�vkove�  organizače MSBNF – zač�lene�ní� u� drz�bý ver�ejne�  zelene�  na u� zemí� me�sta 
do hlavní� č�innosti pr�í�spe�vkove�  organizače. 
Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro (17)

Vra� til se pan zastupitel Bakule, býlo 18 pr�í�tomný�čh

8. Žádosti o změnu obecně závazné vyhlášky č. 1/2014 o regulaci provozu loterií 
a jiných podobných her.
Mgr. Wačhtlova�  výsve� tlila, z�e dve�  společ�nosti z�a� dají� zme�nu výhla� s�ký, ktera�  bý herný 
zar�adila do lokalit, kde je povoleno provozova�ní� loterií� a jiný�čh podobný�čh her. 
Pan Č�ervený�  bý z�a�dal uzavr�ení� vs�ečh heren ve 12 hodin v noči. Vznikla slovní� pr�estr�elka
mezi zastupiteli panem Č�ervený�m a Ing. Skopeč�kem, netý�kala se vs�ak projedna�vane�ho, 
proto pan starosta z�a�dal zu� č�astne�ne�  drz�et se programu. Ing. Karban take�  nečhče 
rozs� ir�ovat poč�et heren. 
Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro (18)

9. Diskuse, závěr. 
Pan starosta zaha� jil diskusi informačí�, z�e rada sčhva� lila sve�  programove�  prohla� s�ení� 
a slí�bil, z�e bude zver�ejne�no v Me�s�ťanovi i v Podbrdský�čh novina� čh.

Pan zastupitel Duda�k se pr�ihla� sil s dotazem jak je to s pr�í�spe�vkem S�kolní� jí�delne� , kdo 
kontroluje na�kladý na spotr�ebovanou vodu, plýn, elektr�inu, poč�et jí�del pro z�a� ký a jak 
výsoke�  jsou dals� í� rez� ijní� na�kladý. Pan radní� Vlč�ek výsve� tlil, z�e pr�í�spe�vek me�sta je 
pr�í�spe�vkem pr�í�mo na stravova�ní� z�a� ka. Pan starosta uvedl, z�e pokud ma�  dobre�  
informače, tak s�kolní� jí�delna jiz�  odde� lila vývar�ova�ní� pro z�a� ký s�kol od vývar�ova�ní� 
pro čizí� stra�vní�ký, da� le r�ekl, z�e se radní� na sve�  pr�í�s� tí� sčhu/ zi sejdou s jednatelkou s�kolní� 
jí�delný, výz�a�dají� si podrobne�  výu� č�tova�ní� pr�í�spe�vku/  od me�sta a po setka�ní� bý ra�di 
dospe� li k za�ve�ru/m, ktere�  bý vedlý k ve� ts� í� transparentnosti, a pr�í�padne�  bý se mohla 
pro me�sto le�pe nastavit pravidla hrý.

Da� le se pr�ihla� sil zastupitel Pelika�n s dotazem, proč� je otevr�ena�  bra�na u sportovní�ho 
area� lu, nova�  s�te� rkova�  česta je rozjez�de�na�  od aut, vs�ude je bla� to. Pan mí�stostarosta 
se domní�va� , z�e zr�ejme�  býl výví�jen na� tlak sportovču/ , abý oni mohli parkovat sva�  auta 
uvnitr�  area� lu. K tomu zastupitel dr. Spal dodal, z�e pr�ed area� lem se auta výkra�dají� 



a proto sportovči jezdí� dovnitr�. Starosta slí�bil, z�e ma�  sčhu/ zku s na� jemčem ledove�  
pločhý panem Ing. Jí�čhou a mimo jine�  s ní�m projedna�  i uzavr�ení� area� lu.

V te� to souvislosti se ptal Ing. Karban na odvodn� ovačí� jí�mku, ktera�  neme� la bý� t 
pr�ed sportovní� halou. Pan mí�stostarosta výsve� tlil, z�e vzhledem k č�erpa�ní� dotače 
a udrz� itelnosti projektu to takto musí� bý� t po dobu 5 let.

Da� le me� l Ing. Karban dotaz ke sbe�rne�mu dvoru, proč� ma�  bý� t pra�ve�  na tomto pozemku, 
jestli je vý�hodna�  pro me�sto vý�s�e prona� jmu. Na to reagoval pan starosta, z�e ve me�ste�  
není� jiný�  vhodný�  pozemek, abý býl blí�zko čentra a nebýl pr�í�mo v čentru me�sta, 
dlouhodobý�  prona� jem od společ�nosti Statek, s. r. o. je vý�hodný�, poskýtovateli dotače 
se pozemek lí�bí�, provozovatel bude buď externí� firma, nebo nas�e tečhničke�  sluz�bý, 
a mimo jine�  je zde i č�asova�  tí�sen�  pro zí�ska�ní� dotače. Tu administruje Regiona� lní� 
rozvojova�  agentura Plzen� ske�ho kraje, o.p.s, ktera�   ma�  velmi dobre�  referenče. 
Ing. Karban oponoval, z�e čena je standardní� (na� jemní� čena za pozemek se zr�ejme�  nezda�
az�  tak vý�hodna� ), kdýbý se pozemek koupil, býlo bý to vý�hodne� js� í�. Zastupitel Ing. Z� alud 
podotkl, z�e komise z� ivotní�ho prostr�edí� se tí�mto proble�mem zabý�va�  jiz�  dlouhou dobu, 
nepodar�ilo se jí� nale�zt vhodný�  pozemek, vz�dý býl proble�m buď v majetkový�čh vztazí�čh, 
nebo rozpor s u� zemní�m pla�nem. Výsve� tlil take�  rozdí�l mezi skla�dkou a sbe�rný�m dvorem 
– lide�  si to pletou, postavil se za toto r�es�ení�, protoz�e sbe�rný�  dvu/ r je pro obč�aný 
pr�í�nosem, jako vzor uva�dí� sbe�rný�  dvu/ r v nedaleký�čh Jinčí�čh.

V diskusi výstoupil pan Ludví�k. Nejprve si poste�z�oval na nepravdive�  u� daje 
v Hor�ovičke�m Me�s�ťanovi č�. 3/2015 o stavu čýklostezký. Pr�inesl autentičke�  fotografie 
stavební�čh nedostatku/ . Starosta i mí�stostarosta dali panu Ludví�kovi č�a� steč�ne�  
za pravdu,  čýklostezka je výbudovana�  z dotače, proble�m je udrz� itelnost projektu – 5 let
se do ne�ho nesmí� zasahovat, pr�i stavbe�  čýklostezký býl proble�m s vý�kupem pozemku/  
a proto čýklostezka je takova�  jaka�  je. Ing. S�najdr sde� lil, z�e u� sek kolem na� trz�e jes�te�  není� 
pr�ebra�n, komunikače kolem a za�bradlí� bude dode� la�no v jarní�čh me�sí�čí�čh. Čýklostezka 
je v souč�asne�  dobe�  stavbou a zčizene�  označ�ení� bude nahrazeno nový�m. Pan Ludví�k 
konstatoval, z�e bý se me� la hotova�  dí�la le�pe pr�ebí�rat.

Pan Rissel poz�adoval zane�st do pla�nu u� drz�bý komunikačí� Jira� skovu uliči a výr�es� it 
pr�ečhod pro čhodče u hr�bitova. Pan starosta r�ekl, z�e Jira� skova uliče je jiz�  v pla�nu 
zanesena, pr�ečhod se take�  jiz�  r�es� í�, me� l bý bý� t zr�ejme�  jes�te�  letos.

Pan Sojka si ste�z�oval na pe�č�i o zelen�  na Za�padní�m sí�dlis�ti, jsou zde jes�te�  u� lomký ve�tví� 
z lon� ska, pan mí�stostarosta odpove�de� l, z�e jiz�  nas�e tečhničke�  sluz�bý zač�alý s hraba�ní�m 
a jarní�m u� klidem.

Ve 20.20 hod. pan starosta pode�koval vs�em za u� č�ast a ukonč�il ver�ejne�  zaseda�ní�.



USNESENÍ
Zastupitelstva města Hořovice

č. 1/2015
ze dne 5. března 2015

Zastupitelstvo me�sta Hor�oviče po projedna�ní� na za�klade�  za�kona č�. 128/2000 Sb., o občí�čh 
v platne�m zne�ní�

A

podle § 84, odst. 2, písm. b)

schvaluje

1. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015

a zároveň bere na vědomí

6. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2014.

B

dle § 85 písm. a)

schvaluje

bezúplatný převod nemovitosti pozemkove�  parčelý 920/3 o vý�me�r�e 5.166 m* v k.u� . Velka�  
Ví�ska společ�nosti NH Hospita� l, a.s. za u� č�elem výbudova�ní� a provozova�ní� parkovis�te�  pro osobní� 
automobilý pro klientý nemočniče a pr�í�slus�nou smlouvu, ktera�  je v pr�í�loze origina� lu za�pisu, 
doplne�nou v č�la�nku IV o nový�  odstaveč 3, který�  zní�: Parkovis�te�  bude zbudova�no v souladu 
s pokýnem Krajske�ho u� r�adu Str�edoč�eske�ho kraje, odboru z� ivotní�ho prostr�edí� a zeme�de� lství� 
ze dne 22. 5. 2012 (spis. zn. SZ_076404/2012/KUSK)

C

dle § 84 odst. 2 písm. d)

schvaluje

aktualizovanou zřizovací listinu příspěvkové organizace MSBNF Hořovice Me�stska�  
spra�va býtove�ho a nebýtove�ho fondu Hor�oviče – doplne�ní� č�l. 3 bodu 3.1. –  zač�lene�ní� u� drz�bý 
ver�ejne�  zelene�  na u� zemí� me�sta do hlavní� č�innosti pr�í�spe�vkove�  organizače dle pr�í�lohý origina� lu
za�pisu.

D

neschvaluje

žádosti o změnu obecně závazné vyhlášky č. 1/2014 o regulači provozu loterií� a jiný�čh 
podobný�čh her a stanovení� opatr�ení� k zabezpeč�ení� ver�ejne�ho por�a�dku dle origina� lu za�pisu.



E

podle § 84, odst. 2, písm. c)

schvaluje

Komunitní� pla�n sočia� lní�čh sluz�eb me�sta Hor�oviče a spa�dový�čh občí� na období� 2014 – 2018 a 
Akč�ní� pla�n me�sta Hor�oviče a ORP pro oblast sočia� lní�čh a na�vazný�čh sluz�eb na období� 2014 – 
2016.

F

podle § 85, písm. c)

schvaluje

pr�ide� lení� dotačí� organizačí�m, ktere�  podalý na za�klade�  výhla� s�ený�čh vý�be�rový�čh r�í�zení� z�a�dost 
a splnilý podmí�nký dle „Za� sad pro poskýtova�ní� dotače z rozpoč�tu me�sta Hor�oviče – sočia� lní� 
oblast“ dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu. Souč�asne�  zastupitelstvo sčhvaluje smlouvý na poskýtnutí� 
te�čhto dotačí�.

Karel Pelika�n, Ing. Jan Skopeč�ek             Dr. Ing. Jir�í� Per�ina

                                                              



Zápis č. 2

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hořovice,

které se konalo 4. června 2015 v Klubu Labe

Přítomni:    

             Mgr. Petr Bakule
Karel Č�ervený�
MUDr. Marta Jedlič�kova�
Ing. Petr Karban
Mgr. Martin Komí�nek
Jarmila Gruntova�
Karel Pelika�n
Dr. Ing. Jir�í� Per�ina
Ing. Jan Skopeč�ek
Jan Slabočh, DiS.
MDDr. Antoní�n Spal
Jana S�ra�mkova�
MUDr. Ričhard S�vamberk
Mgr. Zden� ka Ulč�ova�
Ondr�ej Vačulí�k
Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka
Miroslav Veverka
PhDr. Jir�í� Vlč�ek
Mgr. Renata Wačhtlova�
Ing. Ladislav Z� alud

Omluveni: Karel Duda�k

Program:  

1. Jmenova�ní� ove�r�ovatelu/ , volba na�vrhove�  komise, kontrola u� kolu/

2. UM č�etní� za�ve�rka za rok 2014                 

3. Za�ve�reč�ný�  u� č�et za rok 2014 

4. 2. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015

5. Na�vrh na rozde� lení� dotačí� za� jmový�m organizačí�m

6. Majetkopra�vní� u� koný

7. Sčhva� lení� obečne�  za�vazne�  výhla� s�ký č�. 1/2015

8. Diskuse, za�ve�r



Jedna�ní� zaha� jil a r�í�dil starosta me�sta.

Na zač�a� tku jedna�ní� býlo pr�í�tomno 19 zastupitelu/ .

Jmenování ověřovatelů, volba návrhové komise, kontrola úkolů

Ove�r�ovateli za�pisu býli zvoleni: Petr Karban a Jarmila Gruntova�  s vý�sledkem hlasova�ní�: 18 pro,
0 proti a 1 se zdrz�el. Na�vrhova�  komise býla zvolena jednomýslne�  ve sloz�ení�: Jir�í� Vlč�ek, Marta 
Jedlič�kova�  a Ladislav Z� alud.

Starosta r�ekl, z�e z�a� dne�  konkre� tní� u� kolý z minule�ho zastupitelstva nevýplýnulý a zastupitelu/m 
býlý rozesla�ný dopln� ují�čí� informače o poskýtovatelí�čh sočia� lní�čh sluz�eb, kter�í� obdrz�eli dotače 
z rozpoč�tu me�sta.

Starosta da� le poz�a�dal o zme�nu por�adí� projedna�vaný�čh bodu/ , kdý výhla� s�ka č�. 1/2015 bý me� la 
bý� t projedna�na pr�ed majetkopra�vní�mi u� koný. Tato zme�na býla jednomýslne�  sčhva� lena. Da� le 
býl jednomýslne�  sčhva� len program jako čelek.

Pote�  pr�is�el p. Karel Č�ervený�  a býlo čelkem 20 zastupitelu/ . 

Účetní závěrka za rok 2014 a závěrečný účet za rok 2014
Starosta konstatoval, z�e hospodar�ení� za rok 2014 skonč�ilo s pr�ebýtkem ví�če nez�  5 mil. Kč�. 
Pr�ezkum hospodar�ení�, který�  provedl odbor finanč�ní� kontrolý Str�edoč�eske�ho kraje, býl 
bez nedostatku/ . Take�  finanč�ní� vý�bor doporuč�il sčhva� lit za�ve�reč�ný�  u� č�et i u� č�etní� za�ve�rku. Jan 
Skopeč�ek r�ekl, z�e letos bý me� lo bý� t hors� í� dan� ove�  plne�ní� nez�  v jiný�čh letečh a me�sto bý se na to 
me� lo pr�ipravit. Reagovala pí� S�umerova�  a r�ekla, z�e dan� ove�  pr�í�jmý jsou plne�ný velmi dobr�e. Pote�
býlo hlasova�no pro u� č�etní� za�ve�rku s vý�sledkem: 19 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

Pro za�ve�reč�ný�  u� č�et býlo hlasova�no s vý�sledkem: 19 pro a 1 proti.

2. rozpočtové opatření města Hořovice na rok 2015
P. Karban se zeptal, proč� není� vide�t v rozpoč�tove�m opatr�ení� pr�evzata�  pohleda�vka 161 tisí�č 
od Me�stske�ho kulturní�ho čentra. Paní� S�umerova�  r�ekla, z�e dluh bude odeč�ten z pr�í�spe�vku, který�
ma�  dle smlouvý obdrz�et na� jemče. Da� le se pan Karban zeptal na spla� tký dluhu pana Koč�a� rka, 
ktere�  take�  nejsou uvedený v rozpoč�tove�m opatr�ení�. Paní� S�umerova�  odpove�de� la, z�e v RO jsou 
uvedený pouze realizovane�  transakče. Tedý az�  budou spla� tký zaplačený, budou take�  uvedený 
v RO. Da� le Pan Karban se take�  zeptal na korekči dotače na most u Společ�enske�ho domu. 
Mí�stostarosta odpove�de� l, z�e o dotači býlo z�a�da�no dvakra� t, poprve�  me�sto dotači nedostalo, ale 
uz�  se zač�ala pr�í�prava stavební�čh povolení�. Az�  na druhý�  pokus me�sto dotači obdrz�elo.

Pote�  býlo jednomýslne�  hlasova�no pro 2. rozpoč�tove�  opatr�ení�. 

Návrh na rozdělení dotací zájmovým organizacím
Pan zastupitel Skopeč�ek se zeptal, jaka�  krite�ria býla uplatne�na pro rozde� lova�ní� dotačí�, zda býla
začhova�na krite�ria nastavena�  v minule�m volební�m období�, zda je os�etr�eno z�a�da�ní� o dotače 
po 31. 3. a take�  na to, proč� FK Hor�ovičko kaz�dý�  rok klesa�  vý�s�e pr�í�spe�vku. Starosta odpove�de� l, 
z�e po rozde� lení� dotačí� zbýla č�a� stka 280 tisí�č, ktera�  je urč�ena na podporu mimor�a�dný�čh akčí�, 
ktere�  nebýlý na zač�a� tku roku zna�mý. Jir�í� Vavr�ič�ka doplnil, z�e krite�ria pro pr�ide� lova�ní� dotačí�



jsou jednoznač�na� , hodnotí� se poč�et de�tí� a mla�dez�e v organizači, poč�et oddí�lu/  atd. Vý�s�e dotače 
FK Hor�ovičko býla pu/ vodne�  o 30 tisí�č výs�s� í�, ale po porovna�ní� s ostatní�mi organizačemi dos�lo 
ke spravedlive� js� í�mu de� lení�. Pan Vavr�ič�ka r�ekl, z�e dočha�zí� k narovna�ní� fotbalu a ostatní�čh 
sportu/ . Napr�. č�lenove�  florbalu dosta�vají� 1200 Kč� na č�lena a fotbaliste�  ví�če nez�  
4000. V minulosti býl rozdí�l mnohem ve� ts� í�. Pan zastupitel Č�ervený�  me� l pr�ipomí�nku k zimní�mu
stadionu, kdý me�sto finanč�ne�  podporuje jeho č�innost, ale Zimní� stadion s. r. o. podle ne� j 
nepolní� podmí�nký smlouvý o dotači a nedodrz�uje rozsah ver�ejne�ho bruslení�. Ač�koliv je 
v rozpisu hodina pro ver�ejnost, je ve skuteč�nosti stadion výhrazen pro individua� lní� bruslar�e. 
Jir�í� Vavr�ič�ka k tomu r�ekl, z�e jednal s Ing. Jí�čhou, podle ne�ho je rozsah hodin pro ver�ejnost 
dodrz�ova�n, ale ne v atraktivní�m č�ase. Jedna�ní� s provozovatelem bude da� le v tomto sme�ru 
pokrač�ovat, Ing Jí�čha slí�bil na�pravu.

Hlasova�ní� pro rozde� lení� dotačí� za� jmový�m organizačí�m býlo s vý�sledkem:           18 pro, 0 proti 
a 2 se zdrz�eli.

Obecně závazná vyhláška č. 1/2015
Paní� zastupitelka Wačhtlova�  uvedla obečne�  za�vaznou výhla� s�ku č�. 1/2015 o omezení� provozní� 
dobý pohostinství�, ve ktere�  se upravuje provozní� doba v pračovní� dný od 6 do 24 hodin 
a v pa� tek, sobotu a dný pr�ed dný pračovní�ho volna od 6 do 2 hodin ra�no, na Nový�  rok pak 
az�  do 5 hodin ra�no. Provoz zahra�dek je do 22 hodin. Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e se zde str�eta�va�  
pra�vo podle č�. 26 Listiný za�kladní�čh pra�v a svobod pra�vo provozovat a da� le dle č�la�nku 
36 „Listiný“ pra�vo tuto č�innost omezit. Dle soudu/  i ombudsmana se str�eta�va�  pra�vo provozovat 
s pra�vem na soukromí�, očhranu pokojne�ho býdlení�, spa�nku a rodinne�ho z� ivota v s� irs� í�m 
smýslu. Tato obečne�  za�vazna�  výhla� s�ka umoz�n� uje ve vs�ední� dný volnost a svobodu podnika�ní� 
18 hodin a v pa� tek a v sobotu 20 hodin denne�  a čhra�ní� pra�vo na soukromí� 6 hodin, v pa� tek 
a sobotu 4 hodiný. Takto je tr�eba výhla� s�ku čha�pat. Dle za�kona o občí�čh obeč mu/ z�e tuto 
výhla� s�ku výdat, pokud bý mohl bý� t ohroz�en pokojný�  stav. Pan zastupitel Skopeč�ek si mýslí�, 
z�e není� tr�eba výhla� s�ka, na noč�ní� neklid stač�í� me�stska�  poličie. Mýslí� si, z�e regulačí� se lidi 
nevýčhovají�. Pan Karban r�ekl, z�e výhla� s�ku projednal i kontrolní� vý�bor a doporuč�uje 
zastupitelu/m nepr�ijí�mat ji. Mýslí� si, z�e je moz�ne�  regulovat jinak, nez�  omezení�m provozní� dobý 
a je tr�eba projednat s provozovateli. Pan Karban je osobne�  dotč�en tí�m, z�e je ve výhla� s�če 
lokalita Sklena� r�ka. Pan zastupitel Bakule se zeptal paní� Wačhtlove� , zda je moz�ne�  regulovat jen 
urč�ite�  lokalitý, jestli to není� diskriminač�ní�. Mýslí� si, z�e to bude velký�  tlak na me�stkou i sta� tní� 
poličii, kdýz�  ve 2 hodiný ra�no výjde najednou z podniku čča 150 lidí�. Starosta r�ekl, z�e jednali 
společ�ne�  s me�stskou poličií� i Poličií� Č�R a oba velitele�  tuto výhla� s�ku ví�tají�. Siče jim pr�ina� s� í� pra� či,
ale budou se s tí�m muset poprat. Paní� Wačhtlova�  odpove�de� la panu Bakulemu, z�e dle 
judikaturý u� stavní�ho soudu lze ve me�ste�  plos�ne�  zaka�zat pouze prostituči. Pan Karban se znovu
zeptal, proč� je ve výhla� s�če uvedena lokalita Sklena� r�ka. Starosta mu odpove�de� l, z�e čha�pe jeho 
loka� lní� za� jem. Kaz�dý�  ma�  ve sve�m okolí� ne� jaký�  proble�m, ale u� kolem politika je r�es� it situači 
v čele�m me�ste�  nikoliv svu/ j loka� lní� za� jem. Paní� mí�stostarostka r�ekla, z�e minulý�  rok býla 
na Sklena� r�če v noči tak hluč�na�  hudební� produkče, z�e si lide�  v Hor�ovičí�čh mýsleli, z�e je 
diskote�ka ve Společ�enske�m dome� . Starosta r�ekl, z�e podobna�  výhla� s�ka je i v Beroune� , ale 
podstatne�  tvrds�í� omezení� provozní� dobý. Pan zastupitel Z� alud oponoval panu Bakulemu proti 
tomu, z�e se vs� ičhni v noči výhrnou ven najednou. Mí�stostarosta se zeptal, koho skuteč�ne�  
v Hor�ovičí�čh výhla� s�ka omezuje. Dnes nema�  ve vs�ední� den snad z�a�dna�  restaurače otevr�eno 
do 24 hodin. S�koda, z�e hotel Zelený�  strom nema�  otevr�eno v nede� li. Restaurače na Sklena� r�če si 



mu/ z�e poz�a�dat o vý� jimku. Je to take�  ota� zka ohleduplnosti, abý ostatní� lide�  mohli alespon�  
4 hodiný v klidu spa� t. Č� í�m de� le lide�  konzumují� alkohol, tí�m je to hors� í�. Ve dve�  hodiný v noči 
čhodí� jes�te�  po dvou, ale ve č�týr�i ra�no uz�  te�me�r�  po č�týr�ečh. Paní� mí�stostarostka r�ekla, z�e býdlí� 
na sí�dlis�ti Vis�n� ovka a kaz�dý�  den vsta�va�  ve 4.30 hodin a ra�da bý se o ví�kendu výspala.

Pan Pavlovský�  r�ekl, z�e není� tr�eba výhla� s�ka, kdýz�  ma�  me�sto me�stskou poličii. Ta pr�eči stač�í� 
na zr�í�zení� por�a�dku v noči. Mí�stostarosta mu odpove�de� l, z�e zrovna jeho zna�  v podnapile�m stavu
a není� tr�eba bý� t pokrýtčem. Pan Pavlovský�  se nečhova�  tak, z�e bý čhte� l respektovat me�stskou 
poličii. Na dotaz, proč� neslouz� í� me�stska�  poličie nepr�etrz� ite�  starosta r�ekl, z�e kvu/ li kamerove�mu 
sýste�mu bude MP posí�lena a do budoučna bude slouz� it nepr�etrz� ite� . Ing. Mrač�ek r�ekl, z�e bý 
se me� lý organizovat besedý o prevenči kriminalitý. Pan Rissel se zeptal, zda výhla� s�ka r�es� í� 
i pouz� í�va�ní� pýrotečhniký. Starosta odpove�de� l, z�e tato ne, moz�na�  je to podne�t pro pr�í�s�tí� 
výhla� s�ku. Da� le starosta r�ekl, z�e bý býl ra�d, kdýbýčhom nepotr�ebovali ani výhla� s�ký ani 
me�stskou poličii. Ale z� ijeme v te� to realite�  a osobne�  nečhče podporovat alkoholismus 
a toxikomanii.

Pro obečne�  za�vaznou výhla� s�ku č�. 1/2015 býlo hlasova�no s vý�sledkem:                  12 pro, 6 proti 
a 2 se zdrz�eli.

Pote�  odes� la mí�stostarostka S� ra�mkova�  a zastupitel Skopeč�ek, zu/ stalo 18 zastupitelu/ .

Majetkoprávní úkony

• Pro prodej pozemku parčelní� č�. 874 / 12 o vý�me�r�e 15 m2 v k. u� . Hor�oviče (ul. Jí�lova� ) 
manz�elu/m Dolenský�m býlo hlasova�no jednomýslne� .

• Pro prodej č�a� sti pozemku parčelní� č�. 1514 / 2 o vý�me�r�e čča 88 m2 v k. u� . Hor�oviče
(ul. Masarýkova) společ�nosti Peka� rna – čukra� rna Hor�oviče, s. r. o., za u� č�elem

 zleps�ení� obsluz�nosti area� lu provozovný, za kupní� čenu 500 Kč� / m2 býlo hlasova�no 
s vý�sledkem: 17 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

• Bezu� platný�  pr�evod nemovitosti pozemku parčelní� č�. 919 o vý�me�r�e 193 m2   v k. u� . Velka�
Ví�ska NH Hospital, a. s., za u� č�elem výbudova�ní� a provozova�ní� parkovačí� pločhý 
pro osobní� vozidla pro klientý nemočniče.

Starosta r�ekl, z�e vzhledem ke zme�ne�  legislativý, je dnes moz�ne� , abý nemočniče 
výbudovala parkovis�te�  nejen pro 99 aut, ale pro 250 aut. Proto je navrhova�n pr�evod 
dals� í�ho mens�í�ho pozemku, pro který�  me�sto nema�  jine�   výuz� ití�. Pan Karban se zeptal, 
proč� ve smlouve�  o bezu� platne�m pr�evodu není� uveden č�asový�  horizont výbudova�ní� 
parkovis�te� . Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e společ�nost NH Hospital ujistila me�sto o zač�ate�m 
u� zemní�m rozhodnutí�. Smlouva je dohoda dvou stran a me�sto siče mu/ z�e sčhva� lit 
smlouvu v jine�m zne�ní�, ale je moz�ne� , z�e druha�  strana tuto smlouvu nepodepí�s�e. 
Mí�stostarosta r�ekl, z�e NH Hospital je velký�  a solidní� partner me�sta a stavební� r� í�zení� 
na vý�s�e zmí�ne�ne�  parkovis�te�  je započ�ato. Pan zastupitel Vlč�ek r�ekl, z�e je v obečne�m 
za� jmu zr�í�zení� tohoto parkovis�te� . Te�z�ko urč�it pr�esný�  termí�n výbudova�ní� parkovis�te� . Pan 
Karban r�ekl, z�e bý č�ekal leps� í� pr�í�pravu smlouvý. Pro bezu� platný�  pr�evod p. p. č�. 919 

o vý�me�r�e 193 m2býlo hlasova�no s vý�sledkem: 15 pro, 1 proti a 2 se zdrz�eli.



• Nabýtí� nemovitostí�  - bezu� platný�  pr�evod pozemku/  parčelní� č�. 895 / 2 a č�. 895 / 15 v k. 
u� . Velka�  Ví�ska a pozemku parčelní� č�. 1898 / 2 v k. u� . Hor�oviče z vlastničtví� Č�eske�  
republiký – UM ZSVM Praha do vlastničtví� me�sta Hor�oviče. Vý�sledek hlasova�ní�: 
jednomýslne�  pro.

• Pro bezu� platný�  pr�evod stavbý tečhničke�ho výbavení� s pozemkem parčelní� č�. 70 / 1, 
stavbý tečhničke�ho výbavení� s pozemkem parčelní� č�. 70 / 2 a pozemku parčelní� č�. 71 
v k. u� . Hračhovis�te�  z vlastničtví� Č�eske�  republiký – Ministerstva obraný do vlastničtví� 
me�sta Hor�oviče + a souč�asne�  pro bezu� platný�  pr�evod lesní�čh pozemku/  parčelní� č�. 83 / 
9 a 83/10 v k. u� . Čhaloupký v Brdečh z vlastničtví� Č�eske�  republiký – VLS Praha, a. s., 
do vlastničtví� me�sta Hor�oviče. Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro.

• Smlouvu o zr�í�zení� sluz�ebnosti inz�ený�rske�  sí�te�  „Ver�ejne�  osve�tlení� – Rekonstrukče aut. 
na�draz� í� B. Ne�mčove�“ na pozemčí�čh parčelní� č�. 438 / 1, 750 / 6, 750 / 7, 768 / 4 a 768 / 
7 v k. u� . Hor�oviče. Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro.

Diskuse
Pan Karban r�ekl, z�e bý býlo potr�eba le�pe zver�ejn� ovat investič�ní� akče i dotače na webu me�sta. 
Starosta odpove�de� l, z�e probí�ha�  modernizače webový�čh stra�nek me�sta a vs�e bude napraveno. 
Pan Mrač�ek se zeptal na aktualizači strategičke�ho pla�nu me�sta, jak se urč�uje mí�ra jednotlivý�čh 
rizik, jaka�  je metodika atd. Mí�stostarosta doporuč�il panu Mrač�kovi, abý pr�is�el na radniči 
za ní�m a hlavne�  za Mgr. Plečitou, ktera�  strategičký�  pla�n administruje. 

Pote�  starosta pode�koval pr�í�tomný�m za u� č�ast a ukonč�il jedna�ní� zastupitelstva.



USNESENÍ

Zastupitelstva města Hořovice

č. 2/2015

ze dne 4. června 2015

Zastupitelstvo me�sta Hor�oviče po projedna�ní� na za�klade�  za�kona č�. 128/2000 Sb., o občí�čh 
v platne�m zne�ní�

A

podle § 84 odst., písm. 2 b)

schvaluje

 účetní závěrku za rok 2014

B

podle § 84, odst., písm. 2b

schvaluje

závěrečný účet města Hořovice za rok 2014 bez výhrad

C

podle § 84, odst., písm. 2b

schvaluje

2. rozpočtové opatření města Hořovice na rok 2015

 D  

podle § 85, písm. c)

schvaluje

poskytnutí dotací zájmovým organizacím nad 50 000 Kč.  Souč�asne�  zastupitelstvo 
sčhvaluje smlouvý na poskýtnutí� te�čhto dotačí�.

E

dle § 85 pí�sm. a)

schvaluje

prodej nemovitostí:



1) pozemku parcelní č. 874 / 12 o výměře 15 m2 v k. ú. Hořovice (ul. Jí�lova� ) manz�elu/m 
MUDr. Katarí�ne�  Dolenske� , býtem Hor�oviče, Jí�lova�  1386 a Mgr. Ing. Petru Dolenske�mu, MPA, 
býtem Kra� lu/ v Dvu/ r, Nad Stadionem 343, za u� č�elem rozs� í�r�ení� zahradý, za kupní� čenu 400 Kč� / 

m2.

2) části pozemku parcelní č. 1514 / 2 o výměře cca 88 m2 v k. ú. Hořovice (ul. 
Masarýkova) společ�nosti Peka� rna – čukra� rna Hor�oviče, s. r. o., za u� č�elem zleps�ení� obsluz�nosti 

area� lu provozovný, za kupní� čenu 500 Kč� / m2. Pr�esna�  vý�me�ra bude zna�ma�  po výhotovení� 
geometričke�ho pla�nu pro odde� lení� pozemku.

F

podle § 85 písm. a)

a) Bezúplatný převod nemovitosti pozemku parcelní č. 919 o výměře 193 m2   v k. ú. 
Velká Víska NH Hospital, a. s., za u� č�elem výbudova�ní� a provozova�ní� parkovačí� pločhý 
pro osobní� vozidla pro klientý nemočniče. Smlouva o bezu� platne�m pr�evodu je v pr�í�loze.

b) Nabytí nemovitostí  

1) bezu� platný�  pr�evod pozemku/  parčelní� č�. 895 / 2 a č�. 895 / 15 v k. u� . Velka�  Ví�ska a pozemku 
parčelní� č�. 1898 / 2 v k. u� . Hor�oviče z vlastničtví� Č�eske�  republiký – UM ZSVM Praha do vlastničtví�
me�sta Hor�oviče

2) bezu� platný�  pr�evod stavbý tečhničke�ho výbavení� s pozemkem parčelní� č�. 70 / 1, stavbý 
tečhničke�ho výbavení� s pozemkem parčelní� č�. 70 / 2 a pozemku parčelní� č�. 71 v k. u� . 
Hračhovis�te�  z vlastničtví� Č�eske�  republiký – Ministerstva obraný do vlastničtví� me�sta Hor�oviče

3) bezu� platný�  pr�evod lesní�čh pozemku/  parčelní� č�. 83 / 9 a 83 / 10 v k. u� . Čhaloupký v Brdečh 
z vlastničtví� Č�eske�  republiký – VLS Praha, a. s., do vlastničtví� me�sta Hor�oviče

G

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Smlouvu o zřízení služebnosti inženýrské sítě „Ver�ejne�  osve� tlení� – Rekonstrukče aut. 
na�draz� í� B. Ne�mčove�“ na pozemčí�čh parčelní� č�. 438 / 1, 750 / 6, 750 / 7, 768 / 4 a 768 / 7 v k. 
u� . Hor�oviče dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu

H

 podle § 84 odst. 2 písm. h)



schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku č. 1 / 2015 o omezení� provozní� dobý pohostinský�čh a jiný�čh 
obdobný�čh zar�í�zení� na u� zemí� me�sta Hor�oviče dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu

Ing. Petr Karban, Jarmila Gruntova�                                    Dr. Ing. Jir�í� Per�ina

Příloha č. 1 zápisu 2/2015 ze 4. června 2015

Specifikace bodu D usnesení: schválení poskytnutí dotací zájmovým organizacím 
nad 50 000 Kč. Současně zastupitelstvo schvaluje smlouvy na poskytnutí těchto dotací.

Seznam organizací, které obdržely dotaci města Hořovice

vyšší než 50     tisíc Kč (v tis. Kč)  

SVČ�  DOMEČ�EK 65

FK HOR� OVIČKO 470

TJ SPARTAK 430

SOKOL 90

RED DRAGONS 110

HASIČ� I 70

ZIMNIM STADION 500



Zápis č. 3

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hořovice,

které se konalo 3. září 2015 v Klubu Labe

Pr�í�tomni:  

Mgr. Petr Bakule
Karel Č�ervený�
Karel Duda�k
MUDr. Marta Jedlič�kova�
Ing. Petr Karban
Mgr. Martin Komí�nek
Jarmila Gruntova�
Karel Pelika�n
Dr. Ing. Jir�í� Per�ina
Ing. Jan Skopeč�ek
Jan Slabočh, DiS.
MDDr. Antoní�n Spal
Jana S�ra�mkova�
Mgr. Zden� ka Ulč�ova�
Ondr�ej Vačulí�k
Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka
Miroslav Veverka
PhDr. Jir�í� Vlč�ek
Mgr. Renata Wačhtlova�

Omluveni: MUDr. Ričhard S�vamberk a Ing. Ladislav Z� alud

Program:  

1. Jmenova�ní� ove�r�ovatelu/ , volba na�vrhove�  komise, kontrola u� kolu/

2. Na�vrh zme�ný Jednačí�ho r�a� du Zastupitelstva me�sta Hor�oviče

3. Na�vrh jmenovite�ho za�znamu hlasova�ní� jednotlivý�čh zastupitelu/

4. Sčhva� lení� dotače pro ní�zkoprahove�  čentrum

5. Tr�etí� rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015

6. Majetkopra�vní� u� koný

7. Sčhva� lení� obečne�  za�vazne�  výhla� s�ký č�. 2/2015

8. Program rozvoje me�sta Hor�oviče 2015 – 2020

9. Diskuse, za�ve�r

Jedna�ní� zaha� jil a r�í�dil starosta me�sta.



Na zač�a� tku jedna�ní� býlo pr�í�tomno 16 zastupitelu/ .

Ove�r�ovateli býli navrz�eni Karel Pelika�n a Jir�í� Vavr�ič�ka.

Na�vrhova�  komise býla navrz�ena ve sloz�ení�: Jir�í� Vlč�ek, Renata Wačhtlova�  a Petr Bakule. 
Ove�r�ovatele�  i na�vrhova�  komise býli zvoleni s vý�sledkem hlasova�ní�: 15 pro, 0 proti 
a 1 se zdrz�el.

Program býl na na�vrh starostý rozs� í�r�en o na�vrh společ�nosti VaK Beroun, a. s., abý mí�sto 
odstoupivs� í�ho Ing. Ladislava Kazdý nejprve kooptovala a na nejbliz�s� í� valne�  hromade�  zvolila 
za za� stupče me�sta Hor�oviče Ing. Ladislava Tinka č�lenem pr�edstavenstva te� to společ�nosti. 
Pro rozs� í�r�ení� programu o tento bod býlo hlasova�no jednomýslne� . Pro takto upravený�  program 
býlo take�  hlasova�no jednomýslne� .

Změna Jednacího řádu Zastupitelstva města Hořovice

Na�vrh pr�edloz� il pan zastupitel Karban:

Do Jednačí�ho r�a�du Zastupitelstva me�sta Hor�oviče (za sta�vají�čí� bod 14.4) zar�adit bod „14.5. 
Z jedna�ní� zastupitelstva se por�izuje videoza� znam. Videoza�znam je nejde� le do 10 dní� 
od jedna�ní� zastupitelstva zver�ejne�n na internetový�čh stra�nka� čh me�sta po dobu minima� lne�  č�týr�
let.“                                                        
Podobný�m zpu/ sobem jsou por�izova�ný za� znamý jedna�ní� zastupitelstev napr�. i v Pr�í�brami nebo 
v Beroune� . Je to vý�hoda pro obč�aný, kter�í� nemohou na zastupitelstvo pr�ijí�t osobne� .

Pr�is�el pan zastupitel Komí�nek, čelkem býlo tedý 17 zastupitelu/ .

Pan zastupitel Bakule podpor�il na�vrh s tí�m, z�e jsme jedno z ma� la me�st, ktere�  takove�  za� znamý 
zastupitelstva nepor�izuje. Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro.

Návrh jmenovitého záznamu hlasování jednotlivých zastupitelů                 
Na�vrh pr�edloz� il ope�t pan zastupitel Karban s tí�m, z�e je tr�eba mí�t u za�pisu doloz�eno hlasova�ní� 
jednotlivý�čh zastupitelu/  take�  z du/ vodu trestní� odpove�dnosti kaz�de�ho zastupitele za sve�  
rozhodova�ní�.
Petr Bakule k tomu r�ekl, z�e kdýz�  zastupitelstvo odhlasovalo videoza�znamý, pak je zbýteč�ne�  
zaznamena�vat hlasova�ní� jednotlivý�čh zastupitelu/  pí�semne� .
Paní� zastupitelka Wačhtlova�  k tomu r�ekla, z�e zastupitelstvo je kolektivní� orga�n, po volba� čh 
nese kolektivní� odpove�dnost. Zastupitel, který�  nesouhlasí� s usnesení�m a je pr�ehlasova�n 
ve� ts� inou, je pak stejne�  va� za�n daný�m usnesení�m. A pokud budou zastupitelstva nahra�va�na, 
bude existovat du/ kaz, jak kdo hlasoval.
Mí�stostarosta souhlasí� s paní� Wačhtlovou, kontrola bude dí�ký videoza� znamu/m a kdo čhče, 
mu/ z�e pr�ijí�t na zastupitelstvo.
Pan Karban ope� t otevr�el ota� zku trestne�  pra�vní� odpove�dnosti zastupitelu/ .
Paní� zastupitelka Wačhtlova�  mu odpove�de� la, z�e odpove�dnost za s�kodu vu/ č�i dals� í�m subjektu/m 
mají� zastupitele�  uz�  dle Obč�anske�ho za�koní�ku.

Pr�is�el pan zastupitel Skopeč�ek a býlo čelkem 18 zastupitelu/ .

Vý�sledek hlasova�ní� pro na�vrh jmenovite�ho za�znamu hlasova�ní� zastupitelu/ :         1 pro, 16 proti 
a 1 se zdrz�el. Na�vrh nebýl pr�ijat.



Schválení dotace pro Nízkoprahové centrum

Pan starosta uvedl, z�e na na�vrh pana Karbana a kontrolní�ho vý�boru je pr�edloz�eno 
zastupitelstvu sčhva� lení� dotače nad 50 tis. Kč� pro Ní�zkoprahove�  čentrum. Vý�sledek hlasova�ní�: 
jednomýslne�  pro.

Třetí rozpočtové opatření města Hořovice na rok 2015

Pan starosta r�ekl, z�e ne�ktere�  investiče uvedene�  v 3. rozpoč�tove�m opatr�ení� (napr�. rekonstrukče 
uliče Strme�  nebo renovače pomní�ku Partýza�na) budou pokrýtý z dotačí� ze Str�edoč�eske�ho 
kraje. Vý�voj pr�í�jmu/  v letos�ní�m roče je dobrý�  a vý�daje jsou pod 50 %.
Pan zastupitel Skopeč�ek r�ekl, z�e jsme jedno z ma� la me�st, ktere�  nema�  proble�mý s pr�í�jmý 
do rozpoč�tu me�sta.
Pan Karban čhte� l ve�de� t, proč� je v rozpoč�tu dotače pro Mikroregion ví�če nez�  60 tisí�č Kč�, ktera�  
nebýla sčhva� lena radou.
Mí�stostarosta r�ekl, z�e me�sto je č�lenem dvou dobrovolný�čh svazku/  občí�, jeden zajis�ťuje 
dopravní� obsluz�nost občí� ORP Hor�oviče a druhý�  je Mikroregion Hor�ovičko. Do první�ho svazku 
se platí� roč�ne�  milion korun a Mikroregion si letos odhlasoval č�a� stku 10 Kč� na obývatele 
za kaz�dou obeč.
Pan Karban si mýslí�, z�e tato č�a� stka me� la bý� t sčhva� lena usnesení�m radý.
Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e bý me� la existovat smlouva o vstupu me�sta do Mikroregionu.
Starosta r�ekl, z�e kaz�da�  dotače musí� bý� t sčhva� lena dle za�kona o rozpoč�tový�čh pravidlečh.
Da� le pan Karban rozporoval navý�s�ení� 2 mil. Kč� v rozpoč�tu na tečhnologičke�  čentrum, tedý 
mí�sto 6 mil. Kč� je nýní� v rozpoč�tu 8 mil. Kč�.
Pan Skopeč�ek se pr�ipojil s tí�m, z�e bý ra�d ve�de� l, čo me�sto za tak velkou investiči zí�ska� .
Tajemní�k Ladislav Kazda výsve�tlil, z�e obče ORP Hor�oviče jsou napojený na server na nas�em 
u� r�ade� . Tento server slouz� í� k arčhivači, napojení� na ministerstvo vnitra, jsou zde za� lohovane�  
emailove�  sčhra�nký občí�, atd. Tečhnologičke�  čentrum ma�  slouz� it k elektronizači sta� tní� spra�vý.
Starosta k tomu r�ekl, z�e uznatelne�  na�kladý dotače budou 6 mil. Kč�.

Pr�is�el pan zastupitel Č�ervený�, čelkem tedý býlo 19 zastupitelu/ .

Mí�stostarosta k diskusi o  tečhnologičke�m čentru dodal, z�e tu bohuz�el nema�me odborní�ka. 
Na pr�í�s� tí� jedna�ní� zastupitelstva bude tato poloz�ka v rozpoč�tu le�pe výsve� tlena.
Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e bý me� l odborní�k pr�ijí�t osobne�  na pr�í�s� tí� zastupitelstvo.
Pan Karban se zeptal na prodej knihovný a rekonstrukči Tičhe�  uliče.
Mí�stostarosta r�ekl, z�e Tičha�  uliče bý me� la bý� t hotova�  do konče me�sí�če za� r� í�. Prodej budový 
me�stske�  knihovný je va�za�n na adaptači prostor ve Stare�m za�mku. Čena za tuto budovu bý me� la
bý� t čča 3,5 mil. Kč� a za týto prostr�edký bý se me� lý adaptovat prostorý pro novou knihovnu. 
Pro pr�edloz�ený�  na�vrh 3. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015 s vý� jimkou navý�s�ení�
v č�a� sti 6171 Konsolidače IT o 1 973 700 Kč� a v č�a� sti 36939 Ostatní� sluz�bý + dotače 
mikroregionu o 67 100 Kč�. O sumu ve vý�s� i souč�tu obou te�čhto č�a� stek (tj. 2 040 800 Kč�) se sní�z� í�
pouz� ití� pr�ijate�ho kontokorentní�ho u� ve�ru. Býlo hlasova�no s vý�sledkem: jednomýslne�  pro.

Prodej nemovitosti - části pozemku parcelní č. 37 / 1 v k. ú. Velká Víska (ul. Pražská) 

o výměře 64 m2 společ�nosti Hor�ovička�  tepla� renska� , s. r. o., za u� č�elem zkultivova�ní� te� to č�a� sti 

pozemku a výbudova�ní� opločení�, za kupní� čenu 1 000 Kč� / m2. Paní� zastupitelka Wačhtlova�  
uvedla, z�e se jedna�  o me�stem nevýuz� itý�  pozemek v Panske�  zahrade� , který�  Hor�ovička�  



tepla� renska�  nove�  oplotí� a zkulturní�. Pan Karban r�ekl, z�e kdýbý me�sto odstranilo sta�vají�čí� plot 
ze sve�ho pozemku a r�a� dne�  tuto č�a� st Panske�  zahradý udrz�ovalo, nemuselo bý dnes tento 
pozemek proda�vat. Vý�sledek hlasova�ní�: 18 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

Nabytí nemovitosti - stavby „Veřejné osvětlení pro RD – lokalita Hvozdecká, Hořovice“ 
z vlastnictví Ing. Petra Mareše do vlastnictví města Hořovice. 
Tento bod programu ope�t uvedla paní� zastupitelka Wačhtlova�  – jedna�  se o pr�eda�ní� nove�ho 
ver�ejne�ho osve�tlení� do majetku me�sta. Pan zastupitel Bakule r�ekl, z�e souhlasí� s pr�evzetí�m 
ver�ejne�ho osve�tlení� a doufa� , z�e me�sto zhasne č�a� st VO, ktera�  je v dosud neobýdlene�  č�a� sti me�sta.
Pan zastupitel Pelika�n r�ekl, z�e bý me�sto me� lo pr�evzí�t VO s platný�mi revizemi. Mí�stostarosta 
odpove�de� l, z�e me�sto pr�evezme VO s platný�mi revizemi. Du/ vod sví�čení� VO v neobýdlene�  č�a� sti 
býl pra�ve�  ten, z�e je tr�eba nove�  VO odzkous�et, tedý musí� urč�itý�  poč�et hodin sví�tit. Vý�sledek 
hlasova�ní�: jednomýslne�  pro.

Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – služebnosti umístění 
a provozování elektrické a vodovodní přípojky na pozemku parcelní č. 86 / 1 v k. ú. 
Velká Víska a zajištění práva vstupu a vjezdu na tento pozemek pro sběrný dvůr odpadů
(dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu). Paní� Wačhtlova�  uvedla, z�e se jedna�  o pozemek bý�vale�ho statku, 
který�  bude me�sto výuz� í�vat pro sbe�rný�  dvu/ r. Vý�sledek hlasova�ní�: jednomýslne�  pro.

Obecně závaznou vyhlášku č. 2 / 2015, kterou se stanoví� s�kolske�  obvodý za�kladní�čh s�kol 
zr�í�zený�čh me�stem Hor�oviče a č�a� st společ�ne�ho s�kolske�ho obvodu za�kladní�čh s�kol (dle pr�í�lohý 
origina� lu za�pisu). Tento bod programu pr�edloz� il radní� pro oblast s�kolství� Jir�í� Vlč�ek a uvedl, 
z�e stanovení� s�kolský�čh obvodu/  zaruč�í� rodič�u/m de� tí� z Hor�ovič a spa�dový�čh občí� umí�ste�ní� 
v za�kladní�čh s�kola� čh v Hor�ovičí�čh. Vý�sledek hlasova�ní� pro tuto výhla� s�ku: jednomýslne�  pro.

Program rozvoje města Hořovice 2015 – 2020 uvedl jeho zpračovatel Libor Lne�nič�ka, který�
prezentoval výpračovaný�  dokument a jeho vý�znam. Na�sledne�  ho doplnil pr�edseda komise 
Milos�  Urban.
Pan Karban se zeptal, kdo bude garantem a kdo me�stský�m arčhitektem.
Pan Mrač�ek se zeptal, jak se bude plnit akč�ní� pla�n na pr�í�s�tí� rok, kdýz�  není� persona� lní� obsazení�.
Pan Urban r�ekl, z�e diskuse o 58 navrz�ený�čh projektečh bý býla velmi dlouha� . Je tr�eba se sejí�t 
pouze k tomu te�matu. Pr�edloz�ený�  program není� čvič�ení� na papí�r�e, ma�  rea� lný�  za�klad 
a spolupračovalo na ne�m spousta lidí�. Za� sobní�k projektu/  bý me� l bý� t č�asem revidova�n 
a postupne�  realizova�n. Garantem projektu bý me� la bý� t dle pr�edbe�z�ne�  dohodý Mgr. Plečita� .
Pan Lne�nič�ka dodal, z�e kaz�dý�  rok bude zastupitelstvu pr�edloz�ena zpra�va o realizovaný�čh 
a nerealizovaný�čh projektečh.
Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e se projektý budou realizovat dle moz�ností� rozpoč�tu.
Pan Mrač�ek se zeptal na analý�zu rizik.
Pan Urban mu odpove�de� l, z�e rizikova�  analý�za bý me� la bý� t podkladem pro jedna�ní� s obč�aný 
a radou me�sta.
Pan Ludví�k se zeptal, proč� z programu rozvoje výpadla integrače v doprave�  s DP Plzen�  
a zu/ stala pouze integrače s Prahou.
Pan Urban r�ekl, z�e to býlo zr�ejme�  nedopatr�ení�. Do projektu bude zapračova�na integrače jak 
s DP Praha, tak s DP Plzen� .
Da� le pan Ludví�k r�ekl, z�e bý se me� l realizovat kruhový�  objezd u Billý na Masarýkove�  uliči, 
protoz�e za kruhový�m objezdem na Valdeku dočha� zí� ke s�patne�  pru/ jezdnosti te� to komunikače.



Mí�stostarosta r�ekl, z�e projekt na kruhove�  objezdý ve me�ste�  existuje a postupne�  bude 
realizova�n. Vý�sledek hlasova�ní� pro Program rozvoje me�sta: jednomýslne�  pro.

Návrh společnosti Vodovody a kanalizace Beroun, a. s., mí�sto odstoupivs� í�ho Ing. Ladislava 
Kazdý, nejprve kooptovat a na nejbliz�s� í� valne�  hromade�  zvolit za� stupče me�sta Ing. Ladislava 
Tinka č�lenem pr�edstavenstva společ�nosti. Za� roven�  ukla�da�  panu starostovi uplatnit toto 
usnesení� podle č�l. 4 platne�  akčiona� r�ske�  dohodý mezi Enerie AG Bohemia, s. r. o. a me�stý 
Beroun, Hor�oviče, Kra� lu/ v Dvu/ r, Zdiče a Z� ebra�k, abý k realizači na�vrhu me�sta Hor�oviče dos�lo 
na nejbliz�s� í�m jedna�ní� pr�edstavenstva VaK Beroun, ktere�  je pla�nova�no na 21. 10. 2015. Tento 
bod programu uvedl pan starosta s tí�m, z�e z du/ vodu odčhodu pana tajemní�ka z u� r�adu 
k 1. 11. 2015 me�sto výuz� í�va�  sve�ho pra�va a navrhuje nove�ho za� stupče do pr�edstavenstva 
společ�nosti Vodovodý a kanalizače Beroun, a. s.. Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e bý to me� la bý� t osoba, 
ktera�  je spojena�  s me�stem a bude ha� jit za� jmý me�sta. Pan starosta r�ekl, z�e na�vrh nominače pana
Tinka vzes�el pra�ve�  od Ladislava Kazdý. Pan Tink ma�  urč�ite�  odbornost, abý tuto funkči zasta�val. 
Pan mí�stostarosta r�ekl, z�e vý�sadu nominovat do pr�edstavenstva společ�nosti pra�ve�  odborní�ka, 
nikoliv pouze politika – zastupitele, si do smlouvý prosadilo pra�ve�  me�sto Hor�oviče. Proto toto 
pra�vo výuz� í�va�me. Ing. Tink je odborní�k a jiste�  bude ha� jit za� jmý me�sta. Vý�sledek hlasova�ní�: 
jednomýslne�  pro.

Diskuse

Pan starosta informoval o dni otevr�ený�čh dver�í� v Domove�  Na Vý�sluní�, kde pr�islí�bil u� č�ast pan 
premie�r Bohuslav Sobotka. Da� le informoval o jedna�ní� v partnerske�m me�ste�  Gau-Algesheim, 
se který�m tvor�í�me partnerství� v Evrope� . Dals� í�m me�stem, ktere�  ma�  za� jem o partnerství� 
s me�stem Hor�oviče je italske�  me�sto Bonavigo. 

Pan mí�stostarosta informoval o investič�ní�čh akčí�čh ve me�ste� : rekonstrukče komunikače 
Rpetska�  bý me� la zač�í�t 7. 9., komunikače ve Strme�  uliči bý me� la bý� t do konče listopadu, č�a� st 
uliče Týrs�ova do 15. 9. a druha�  č�a� st do 30. 9. 2015. V Tičhe�  uliči bý me� la zač�í�t rekonstrukče 
20. 9. Parkovis�te�  u nemočniče se bude realizovat společ�ne�  s uličí� K Nemočniči. Probí�ha�  1. etapa
os�etr�ení� pama� tný�čh stromu/  v Baz�antniči. Na kamerový�  sýste�m obdrz�elo me�sto dotači 1 mil. Kč�
a do konče roku se bude realizovat. Da� le čhče me�sto zr�í�dit sbe�rný�  dvu/ r, dotač�ní� vý�zva bý me� la 
padnout v za� r� í� č�i r� í�jnu.

Paní� Gruntova�  informovala o kontrole finanč�ní�ho vý�boru ve S�kolní� jí�delne� , s. r. o. FV 
kontroloval u� č�etní� za�ve�rký roku 2011 a 2014. Bohuz�el FV nezí�skal dokladý, jak býla výuz� ita 
dotače od me�sta v jednotlivý�čh letečh.

Pan Mrač�ek k tomu r�ekl, z�e není� moz�ne� , abý S� J nedoloz� ila výuz� ití� dotače 1,3 mil. Kč� me�stu.
Starosta r�ekl, z�e týto dokladý výz�a�da�  pr�es odbor finanč�ní� a s�kolství�.

Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e S�kolní� jí�delna je společ�nost s ruč�ení�m omezený�m a ma�  povinnost 
kaz�dý�  rok zver�ejn� ovat u� č�etní� za�ve�rký. V roče 2011 zver�ejnili týto dokladý zpe�tne�  za ne�kolik 
let, pak ope�t nezver�ejn� ovali, az�  v roče 2014 po urgenči doloz� ili roký 2011 – 2014. Ví�ta�  tedý 
iničiativu finanč�ní�ho vý�boru a nabí�zí� souč�innost v te� to za� lez� itosti. Paní� Wačhtlova�  upr�esnila, 
z�e čhče ve�de� t, čo konkre� tne�  je fakturova�no za 14 Kč� na jednoho z�a� ka – jaka�  energie, výbavení�. 
V jiný�čh me�stečh dosta�vají� jí�delný od me�sta od 1 Kč� do 8 Kč� na z�a� ka.



Pan Rogos r�ekl, z�e je nutne�  zjistit, zda je tr�eba dotače 14 Kč� na jeden obe�d.
Pan Sojka se zeptal, proč� jsou ve s�kolní� jí�delne�  nejdraz�s� í� obe�dý v Hor�ovičí�čh.
Pan Karban r�ekl, z�e bý me� lo mí�t me�sto takovou smlouvu se S�kolní� jí�delnou, kde bý býla 
podmí�nka poskýtovat týto informače me�stu. 
Pan Vavr�ič�ka r�ekl, z�e v dobe� , kdý se pronají�mala s�kolní� jí�delna, me�sto nečhte� lo investovat 
do výbavení� a dotače 14 Kč� na z�a� ka je du/ sledkem.
Starosta r�ekl, z�e probí�ha�  dohoda o tečhničký�čh za� lez� itostečh – rekuperače, u� niký tepla atd. 
a pote�  bude na� sledovat u� prava pra�vní�ho vztahu mezi me�stem a S�kolní� jí�delnou, s. r. o.

Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e kdýz�  rada zaka� zala podomní� prodej, bude teď nelega� lní� i proda�vat 
kosmetiku č�i pojis�te�ní� pr�í�mo u za�kazní�ka doma a ne v kamenne�  prodejne� . Paní� Wačhtlova�  
r�ekla, z�e nar�í�zení� o za�kazu podomní�ho prodeje býlo sčhva� leno hlavne�  na očhranu stars� í�čh lidí�, 
kter�í� č�asto na praktiký podomní�čh prodejču/  doplatí�. Paní� Ulč�ova�  r�ekla, z�e me�sto čhče čhra�nit 
stare�  lidi, sama ma�  zkus�enosti ze sve�ho okolí�, kdý senior�i podepsali kupní� smlouvu prodejču/m 
a pak to sta� lo velke�  u� silí� takove�  smlouvý zrus�it.
Pan Karban r�ekl, z�e bý me� la pr�estupkova�  komise na� sledne�  zjistit, zda býl prodejče pozva�n č�i 
nikoliv.
Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e na prodejče, ktere�ho č�love�k u sve�ho domu nečhče, mu/ z�e zavolat 
poličii a ozna�mit ho. Me� lo bý probe�hnout s�kolení� stars� í�čh obč�anu/ . Podle novelý za�kona 
na očhranu spotr�ebitelu/  v souč�asne�  dobe�  na pr�edva�de�čí�čh akčí�čh mu/ z�e prodejče prodat zboz� í�, 
ale inkasovat pení�ze mu/ z�e az�  po 14 dnečh. Du/ vodem za�kona je očhrana slabs�í�ho.
Paní� Ulč�ova�  r�ekla, z�e nejsme první� me�sto, kde je podomní� prodej zaka�za�n.
Pan Rogos r�ekl, z�e v Beroune�  býlo za rok 2014 asi 20 trestní�čh ozna�mení� spojený�čh 
s podomní�m prodejem.
Paní� Kr�í�z�kova�  r�ekla, z�e je rozdí�l mezi podomní�m prodejem a prodejem bez kamenne�ho 
občhodu.
Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e bý me� l u� r�ad výsve�tlit pro ver�ejnost tento rozdí�l na webový�čh stra�nka� čh 
me�sta.

Pan Ludví�k je ra�d, z�e se z daru/  firmý Sekurit realizují� pr�ečhodý pro čhodče, ale me� lý bý bý� t 
výbí�ra�ný pr�ečhodý ve ví�če výtí�z�ený�čh oblastečh nez�  je Rpetska�  uliče. Da� le pan Ludví�k 
kritizoval absenči pr�ečhodu u Společ�enske�ho domu.
Pan mí�stostarosta r�ekl, z�e s takový�m pr�ečhodem je pamatova�no a pr�i rekonstrukči mostu 
u Společ�enske�ho domu býla pr�ipravena česta vpravo sme�rem k pivovaru. Pr�ečhod je 
projektova�n o ne�kolik metru/  da� le sme�rem z me�sta, nez�  se nýní� pr�ečha�zí�. Pan Skopeč�ek 
kritizoval nový�  sýste�m parkova�ní� ve me�ste� , r�ekl, z�e jsme male�  me�sto a on nesouhlasí� 
se zo� nami, kde si obč�ane�  platí�, abý mohli parkovat pr�ed domem. K tomu r�ekl mí�stostarosta, 
z�e poplatek 100 Kč� za rok je sýmboličký�  a vlastne�  je to rezervače mí�sta.

Da� le se pan Skopeč�ek zeptal na vý�be�rove�  r� í�zení� na tajemní�ka u� r�adu, zda odčha� zí� souč�asný�  
tajemní�k dobrovolne�  a zda je pravda, z�e bude tajemní�kem uz�  nýní� výbrana�  osoba.
Pan starosta odpove�de� l, z�e tajemní�k odčha�zí� po dohode�  na vlastní� z�a�dost a pokud se k tomu 
čhče sa�m výja�dr�it, klidne�  mu/ z�e.
Pan tajemní�k odmí�tl za� lez� itost ví�če komentovat.



Pan Karban r�ekl, z�e zastupitele�  obdrz�eli dopis od pana Srpa a z�a� dal po starostovi komenta� r�.
Pan starosta r�ekl, z�e pan Srp ukonč�il dobrovolne�  smlouvu o vý�stavbe�  ve volební�m období�, kdý 
býl starostou pan Č� í�z�ek. Od te�  dobý me�sto podalo z�alobu na pana Srpa a v letos�ní�m roče býl 
z du/ vodu du/ kazní� nouze spor ukonč�en. Pan starosta se snaz� il s panem Srpem dohodnout 
o pr�eda�ní� sí�tí� s tí�m, z�e finanč�ní� prostr�edký, ktere�  me�sto od provozovatelu/  sí�tí� obdrz� í�, pr�eda�  
panu Srpovi. On vs�ak tuto nabí�dku odmí�tl a poz�adoval 13 mil. Kč�.
Pan mí�stostarosta k tomu r�ekl, z�e vodovodý v dotč�ený�čh komunikačí�čh ani nejsou majetkem 
pana Srpa, ale Vodovodu/  a kanalizačí� Beroun, ktere�  je budovalý jako pr�eloz�ký pra�ve�  kvu/ li 
vý�stavbe�  domu/ .

Pote�  pan starosta pode�koval vs�em pr�í�tomný�m za u� č�ast a ukonč�il jedna�ní� zastupitelstva.



Usnesení

Zastupitelstva města Hořovice č. 3/2015

ze dne 3. září 2015

Zastupitelstvo me�sta Hor�oviče po projedna�ní� na za�klade�  za�kona č�. 128/2000 Sb., o občí�čh 
v platne�m zne�ní�

A

schvaluje

Do Jednačí�ho r�a�du Zastupitelstva me�sta Hor�oviče se (za sta�vají�čí� bod 14.4) zar�azuje bod „14.5. 
Z jedna�ní� zastupitelstva se por�izuje videoza� znam. Videoza�znam je nejde� le do 10 dní� 
od jedna�ní� zastupitelstva zver�ejne�n na internetový�čh stra�nka� čh me�sta po dobu minima� lne�  č�týr�
let“.

B

podle § 85, písm. c) zák. č. 128/2000 Sb.,

schvaluje

poskýtnutí� dotače na ní�zkoprahove�  čentrum ve vý�s� i 55.556 Kč�

C

podle § 84, odst. 2, písm. b)

schvaluje

pr�edloz�ený�  na�vrh 3. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015 s vý� jimkou navý�s�ení� 
v č�a� sti 6171 Konsolidace IT o 1 973 700 Kč� a v č�a� sti 36939 Ostatní služby + dotace 
Mikroregionu o 67 100 Kč�. O sumu ve vý�s� i souč�tu obou te�čhto č�a� stek (tj. 2 040 800 Kč�) se sní�z� í� 
pouz� ití� pr�ijate�ho kontokorentní�ho u� ve�ru.

V te�  souvislosti ukla�da�  rade�  me�sta pr�edloz� it zastupitelstvu smlouvu s Mikroregionem 
Hor�ovičko, v ní�z�  je r�es�eno poskýtnutí� dotače me�sta na jeho č�innost.

D

podle § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb.

schvaluje

prodej nemovitosti - části pozemku parcelní č. 37 / 1 v k. ú. Velká Víska (ul. Pražská) 

o výměře 64 m2

společ�nosti Hor�ovička�  tepla� renska� , s. r. o., za u� č�elem zkultivova�ní� te� to č�a� sti pozemku 

a výbudova�ní� opločení�, za kupní� čenu 1 000 Kč� / m2.



E

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Nabytí nemovitosti - stavbý „Ver�ejne�  osve� tlení� pro RD – lokalita Hvozdečka� , Hor�oviče“ 
z vlastničtví� Ing. Petra Mares�e do vlastničtví� me�sta Hor�oviče

F

podle § 85 písm. a)

schvaluje

smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – sluz�ebnosti umí�ste�ní� 
a provozova�ní� električke�  a vodovodní� pr�í�pojký na pozemku parčelní� č�. 86 / 1 v k. u� . Velka�  
Ví�ska a zajis�te�ní� pra�va vstupu a vjezdu na tento pozemek pro sbe�rný�  dvu/ r odpadu/ . (dle pr�í�lohý
origina� lu za�pisu).

G

podle § 84 odst. 2 písm. h)

schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku č. 2 / 2015, kterou se stanoví� s�kolske�  obvodý za�kladní�čh s�kol 
zr�í�zený�čh me�stem Hor�oviče a č�a� st společ�ne�ho s�kolske�ho obvodu za�kladní�čh s�kol (dle pr�í�lohý 
origina� lu za�pisu).

H

podle § 84 odst. 2 písm. a)

schvaluje

dokument Program rozvoje města Hořovice 2015 - 2020.

CH

podle § 84, odst. 2 g,

navrhuje



společnosti Vodovody a kanalizace Beroun, a. s., místo odstoupivšího      Ing. Ladislava 
Kazdy, nejprve kooptovat a na nejbližší valné hromadě zvolit zástupce města 
Ing. Ladislava Tinka členem představenstva společnosti. Za�roven�  ukla�da�  panu starostovi 
uplatnit toto usnesení� podle č�l. 4 platne�  akčiona� r�ske�  dohodý mezi Energie AG Bohemia, s. r. o. 
a me�stý Beroun, Hor�oviče, Kra� lu/ v Dvu/ r, Zdiče a Z� ebra�k, abý k realizači na�vrhu me�sta Hor�oviče 
dos�lo na nejbliz�s� í�m jedna�ní� pr�edstavenstva VaK Beroun, ktere�  je pla�nova�no na 21. 10. 2015.

Karel Pelika�n, Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka                                                 Dr. Ing. Jir�í� Per�ina



Zápis č. 4

z veřejného zasedání Zastupitelstva města Hořovice,

které se konalo 26. listopadu 2015 v Klubu Labe

Přítomni:        

Karel Č�ervený�
Karel Duda�k
Ing. Petr Karban
Mgr. Martin Komí�nek
Jarmila Gruntova�
Karel Pelika�n
Dr. Ing. Jir�í� Per�ina
Ing. Jan Skopeč�ek
MDDr. Antoní�n Spal
Mgr. Zden� ka Ulč�ova�
Ondr�ej Vačulí�k
Mgr. Jir�í� Vavr�ič�ka
Miroslav Veverka
PhDr. Jir�í� Vlč�ek
Mgr. Renata Wačhtlova�
Ing. Ladislav Z� alud

Omluveni: 
MUDr. Ričhard S�vamberk, Mgr. Petr Bakule, Jana S�ra�mkova� , MUDr. Marta Jedlič�kova� , 
Jan Slabočh, DiS.,

Program: 

1. Jmenova�ní� ove�r�ovatelu/ , volba na�vrhove�  komise, kontrola u� kolu/
2. 4. rozpoč�tove�  opatr�ení� na rok 2015 
3. Str�edne�dobý�  rozpoč�tový�  vý�hled na roký 2016 – 2019
4.  Rozpoč�et me�sta na rok 2016
5. Kontokorentní� u� ve�r na rok 2016
6. Pove�r�ení� radý me�sta k prova�de�ní� rozpoč�tový�čh opatr�ení�
7. Majetkopra�vní� u� koný:

 a) prodej nemovitostí� z vlastničtví� me�sta Hor�oviče
- č�a� sti pozemku p. č�. 73/1 v k. u� . Velka�  Ví�ska; č�a� sti pozemku parčelní� č�. 906/2 v k. u� . 
Hor�oviče; pozemku/  parčelní� č�. 1672/1 a 1671/2 v k. u� . Hor�oviče; pozemku 
parčelní�  č�. 25 s budovou č�. p. 1138, č�a� sti pozemku parčelní� č�. 26 a č�a� sti pozemku 
parčelní� č�.  27/1 v k. u� . Velka�  Ví�ska
b) nabýtí� nemovitostí� do vlastničtví� me�sta Hor�oviče
 - pozemku/  parčelní�. č�. 2385/1, 2386/1, 2386/2, 2387/3, 2387/5, 2387/11,
2387/12, 2387/14 v k. u� . Hor�oviče a pozemku parčelní� č�. 777/6 v k u� .Osek
 č) zr�í�zení� ve�čný�čh br�emen – sluz�ebností� ve prospe�čh me�sta Hor�oviče



- pra�va čhu/ ze pr�es pozemek parčelní� č�. 770 v k. u� .Velka�  Ví�ska; umí�ste�ní�, provozova�ní� 
a u� drz�bý objektu mostu na č�a� sti pozemku parčelní� č�. 125/1 v k. u� . Hor�oviče 

8. Obečne�  za�vazna�  výhla� s�ka č�. 3/2015
9. Stanový dobrovolne�ho svazku občí� Mikroregion Hor�ovičko vč�. Dodatku č�. 1
10. Diskuse, za�ve�r

Jedna�ní� zaha� jil a r�í�dil starosta me�sta a na zač�a� tku jedna�ní� býlo pr�í�tomno 15 zastupitelu/ .

Ove�r�ovateli býli navrz�eni a jednomýslne�  zvolení�: Mgr. Zden� ka Ulč�ova�  a Ing. Ladislav Z� alud.

Na�vrhova�  komise býla navrz�ena ve sloz�ení�: Jir�í� Vlč�ek, MDDr. Antoní�n Spal a Jarmila Gruntova� . 
Na�vrhova�  komise býla zvolena s vý�sledkem: 14 pro 0 proti a 1 se zdrz�el.

Na zač�a� tku jedna�ní� pan starosta pr�edstavil nove�ho tajemní�ka Me�stske�ho u� r�adu Bč. Mičhala 
Hasmana.

Plne�ní� u� kolu/  z minule�ho jedna�ní� zastupitelstva: 
Zastupitele�  vznesli dotaz na tečhnologičke�  čentrum a jeho finančova�ní�. Z tohoto du/ vodu pr�is�el 
Bč. Pavel Nový�, informatik Me�UM  Hor�oviče a výsve�tlil zastupitelu/m fungova�ní� tečhnologičke�ho 
čentra, ktere�  doplnil fotkami zar�í�zení�. Doba udrz� itelnosti projektu je 5 let a podpora softwaru/  
vč�etne�  jejičh pru/ be�z�ne�  aktualizače č�iní� 2 mil. 277 tisí�č Kč� za pe� t let. Dals� í�m u� kolem z minule�ho
zastupitelstva býlo informova�ní� ver�ejnosti na webu me�sta ve ve�či podomní�ho prodeje. Take�  
tento u� kol býl splne�n a informače jsou zver�ejne�ný.

Pote�  pr�is�el pan zastupitel Skopeč�ek a býlo čelkem 16 zastupitelu/ .

Da� le pan starosta informoval, z�e zastupitelstvo nedodrz�uje nový�  jednačí� r�a�d, protoz�e nejsou 
dor�es�ený tečhničke�  a pra�vní� za� lez� itosti. K tomuto bodu navrhl pan Vavr�ič�ka bod 10 programu 
revokače usnesení� zastupitelstva bodu A ze dne 3. za� r� í� 2015 zme�na jednačí�ho r�a�du 
zastupitelstva. 
Pro toto doplne�ní� programu býlo hlasova�no s vý�sledkem: 15 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el. Program
jako čelek býl odsouhlasen s vý�sledkem: 15 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

4. rozpočtové opatření na rok 2015

Pan Karban me� l dotaz, proč� nejsou v pr�í�jmečh dividendý z Me�stske�  akčiove�  společ�nosti 
Hor�oviče a spla� tký firmý Koeko. Paní� S�umerova�  odpove�de� la, z�e pr�esnou vý�s� i dividend zatí�m 
neví�me a platbý firmý Koeko jsou v pr�í�jmečh. Pan Č�ervený�  se zeptal na prodej knihovný a na 
depozita� r�  muzea. Starosta r�ekl, z�e na� jem depozita� r�e konč�í�, protoz�e budou expona� tý 
z depozita� r�e uloz�ený v nove�  vznikle�  poboč�če Muzea Č�eske�ho krasu ve Stare�m za�mku. 
Knihovna se pr�este�huje do Stare�ho za�mku po rekonstrukči prostor. Pan Komí�nek me� l dotaz, 
kam mí�r� ilý dotače ve vý�s� i 123 tisí�č Kč�. Pan Vavr�ič�ka výsve� tlil jednotlive�  pr�í�jemče.

Pro 4. rozpoč�tove�  opatr�ení� býlo hlasova�no jednomýslne� .

Střednědobý rozpočtový výhled na roky 2016 – 2019

Starosta výsve� tlil, z�e rozpoč�tový�  vý�hled je končepč�ní� materia� l, který�  podmí�nkou pro sčhva� lení� 
rozpoč�tu. Pan Pelika�n se zeptal, kdý se bude realizovat a z č�eho se bude finančovat zateplení� 
budový me�stske�ho u� r�adu a Společ�enske�ho domu, kdýz�  nejsou pro týto akče zpračova�ný 



projektý. Starosta odpove�de� l, z�e k realizači nedojde v pr�í�s�tí�m roče, me�sto č�eka�  na dotače 
pro týto akče a mezi tí�m budou projektý zpračova�ný. Pan Karban se zeptal na spla� tku 4 mil. Kč� 
a ukonč�ení� Smlouvý o vý�stavbe�  s Me�stskou akčiovou společ�ností�. Pan starosta odpove�de� l, 
z�e radní� se shodují� v na�zoru ukonč�it tuto smlouvu a vra� tit pení�ze, ale zatí�m týto prostr�edký 
v rozpoč�tu výhrazený nejsou. Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e bý me� lo me�sto hospodar�it 
bez kontokorentu. Starosta odpove�de� l., z�e kontokorent me�sto unese a je dobr�e, z�e ho ma�  
k dispoziči. Ovs�em pokud ho nebude potr�ebovat, nezapojí� č�erpa�ní� kontokorentu do rozpoč�tu. 
Pan Skopeč�ek podal protina�vrh nezapojovat kontokorentní� u� ve�r s vý�sledkem hlasova�ní�: 2 pro 
a 14 proti.

Pote�  býlo hlasova�no o rozpoč�tove�m vý�hledu (v pu/ vodní�m zne�ní�) s vý�sledkem: 14 pro a 2 proti.

Rozpočet města na rok 2016

Starosta uvedl rozpravu o rozpoč�tu s tí�m, z�e finanč�ní� vý�bor doporuč�il rozpoč�et ke sčhva� lení� 
zastupitelstvu. Pan Karban se zeptal, proč� je sní�z�ena kapitola oprava vý� tluku/  ze 3 mil. na 2,5 
mil. Kč�. Starosta odpove�de� l, z�e se zleps�uje situači silnič a čhodní�ku/ . Letos býla realizova�na 
uliče Týrs�ova a první� č�a� st Rpetske� . Druha�  č�a� st te� to uliče bude dokonč�ena v pr�í�s� tí�m roče. 
Po realizači parkovis�te�  u nemočniče bude me�stem realizova�na rekonstrukče uliče 
U Nemočniče. Da� le se pan Karban zeptal na koupi pozemku/  pod skla�dkou za 1,7 mil. Kč�, kde 
dodnes me�sto platilo na� jemne�  a da� le kdý bude dokonč�ena uliče K Nemočniči. Starosta 
odpove�de� l, z�e je vý�hodne� js� í� pro me�sto pozemký pod skla�dkou koupit nez�  platit neusta� le výs�s� í� 
na� jemne� . Ve ve�či parkovis�te�  r�editel nemočniče slí�bil, z�e bude realizova�no v polovine�  roku 
2016. Pan mí�stostarosta doplnil, z�e nejdr�í�ve musí� bý� t parkovis�te�  a pak se mu/ z�e rekonstruovat 
komunikače U Nemočniče. Pan Skopeč�ek r�ekl, z�e oproti minule�mu roku ve vý�dají�čh klesa�  
pome�r investič k ostatní�m vý�daju/m. Nelí�bí� se mu investiče do Stare�ho za�mku, ktera�  spolu 
se spla� tkou u� ve�ru na tento objekt tvor�í� velký�  podí�l investič. Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e ji kolega 
Skopeč�ek pr�ekvapil, protoz�e pr�ed pe�ti letý pra�ve�  on ha� jil v zastupitelstvu koupi Stare�ho za�mku
s tí�m, z�e tehdejs� í� rada me� la finančova�ní� za�mku promýs�lene� . Stejne�  tak pan Skopeč�ek tehdý 
obhajoval kontokorentní� u� ve�r jako prospe�s�ný�  pro me�stský�  rozpoč�et a dnes je proti 
kontokorentu. Pan mí�stostarosta výsve�tlil, z�e Starý�  za�mek me�sto por�izovalo s tí�m, z�e se z ne� j 
stane společ�enske�  a kulturní� čentrum me�sta, s knihovnou Ivana Slaví�ka, galerií�, rodinný�m 
čentrem Kaleidoskop. Jsou zde opravený str�ečhý a tečhničke�  pra� če jsou r�es�ený Tečhničký�mi 
sluz�bami me�sta. Stejne�  jako čhče me�sto rekonstruovat sportovní� halu, ktera�  bude souz� it jenom
urč�ite�  č�a� sti obývatelstva me�sta, podobný�m zpu/ sobem bude výuz� it Starý�  za�mek pro kulturní� 
u� č�elý. Starosta r�ekl, z�e kdýz�  se do investič zapojí� dotače, není� odčhýlka 10 mil. nič 
neobvýkle�ho. Pan Komí�nek se zeptal, proč� je rekonstrukče knihovný na dve�  etapý. 
Mí�stostarosta mu odpove�de� l, z�e rekonstrukče musí� bý� t realizova�na v pru/ be�hu dvou let z toho 
du/ vodu, z�e jde o historičký�  objekt a pr�i oprave�  mohou bý� t odkrýtý historičke�  konstrukče. 
Proto je urč�ita�  č�asova�  rezerva, abý nedos�lo k situači, z�e se budou muset tisí�če svazku 
z knihovný ne�kam usčhovat. Pokud bý knihovna zu/ stala ve sta�vají�čí� budove� , muselo bý se do ní�
dost investovat. Pan Karban r�ekl, z�e investiče 12 mil. Kč� je hodne�  velka�  a v budove�  Stare�ho 
za�mku bude muset me�sto poč�í�tat s velký�mi u� č�tý za topení�. Mí�stostarosta odpove�de� l, z�e není� 
na� roč�ne� js� í� zpu/ sob výta�pe�ní� nez�  ma�  souč�asna�  budova knihovný. Pan S�alena k tomu dodal, 
z�e v rekonstruovaný�čh prostora� čh nebude jenom knihovna, ale i informač�ní� čentrum, 
kančela� r�e Domeč�ku, muzea a dals� í�. Samotna�  vý�pu/ jč�ní� č�a� st knihovný bude zhruba o 15 % ve� ts� í� 



nez�  dnes. Pan Skopeč�ek se zeptal, proč� je v rozpoč�tu 1. za�kladní� s�kolý stejný�  pr�í�spe�vek jako 
loni, kdýz�  je budova zateplena� . Paní� S�umerova�  r�ekla, z�e budou muset bý� t po zateplova�ní� 
rekonstruova�ný ne�ktere�  pos�kozene�  interie�rý. Da� le pan Skopeč�ek r�ekl, z�e bý se me� lo zvý�s� it 
na� jemne�  Gýmna�zia v budove�  me�sta. Pan Vavr�ič�ka k tomu r�ekl, z�e je pan Skopeč�ek v dost 
výsoke�  funkči ve Str�edoč�eske�m kraji, abý takovou ve�č mohl r�es� it sa�m. Pan Vlč�ek k tomu r�ekl, 
z�e na� jemne� , ktere�  me�sto od kraje dostane, stejne�  investuje zpa� tký do budový gýmna�zia. 
Starosta k tomu r�ekl, z�e se pokusí� výr�í�dit zvý�s�ení� na� jemne�ho za Gýmna�zium. Pan Karban 
se zeptal na pr�í�spe�vek na s�kolní� jí�delnu a dlouhodobe�  ner�es�ení� ní�zke�ho na� jemne�ho pro s�kolní� 
jí�delnu. Mí�stostarosta r�ekl, z�e se r�es� í� tečhničke�  za� lez� itosti kvu/ li zateplova�ní� 1. ZS� , s�kola touto 
akčí� dost trpí�. Pan Vlč�ek r�ekl, z�e pr�ispí�vat z�a� ku/m na obe�dý ve s�kolní� jí�delne�  je povinnost, u na� s 
je to 14,50 Kč� na jeden obe�d. Pan Karban k tomu r�ekl, z�e je tr�eba zme�nit smlouvu a pr�esne�  
ve�de� t, čo je za pr�í�spe�vký me�sta u� č�tova�no. Pan Vavr�ič�ka k tomu r�ekl, z�e je moz�ne�  diskutovat 
o vý�s� i pr�í�spe�vku. Je pravda, z�e č�a� st s�kolý, kde je s�kolní� jí�delna, uz�  je zateplena druhý�m rokem, 
a čený jsou por�a�d stejne� . Paní� Wačhtlova�  k tomu r�ekla, z�e finanč�ní� vý�bor ma�  v pla�nu se zabý�vat
vztahý mezi me�stem a s�kolní� jí�delnou. Zastupitelstvo podpor�í� tuto snahu finanč�ní�ho vý�boru, 
u� r�ad pros�etr�í� podkladý. Vý�sledek hlasova�ní� o rozpoč�tu na rok 2016: 15 pro, 0 proti a 1 
se zdrz�el.

Kontokorentní úvěr na rok 2016 do výše 5 mil. Kč

Vý�hradý i vý�hodý kontokorentu býlý r�es�ený v pru/ be�hu sčhvalova�ní� rozpoč�tu i rozpoč�tove�ho 
vý�hledu. O kontokorentu býlo hlasova�no s vý�sledkem: 15 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

Pověření rady města k provádění rozpočtových opatření

Starosta uvedl s tí�m, z�e do konče roku pr�ijde dotače na kamerový�  sýste�m a dals� í� platbý, ktere�  
je nutno da� le zau� č�tovat. A abý se zastupitelstvo nemuselo sčha�zet mezi sva� tký, býlo bý potr�eba
pove�r� it radu k prova�de�ní� rozpoč�tový�čh opatr�ení� ve� ts� í�čh, nez�  je dnes�ní�čh 200 tisí�č Kč�. Pan 
Karban r�ekl, z�e kontrolní� vý�bor projednal a doporuč�uje toto pove�r�ení� s tí�m, z�e to budou pouze 
v odu/ vodne�ný�čh pr�í�padečh, tedý tam, kde hrozí� nebezpeč�í� z prodlení�, a to vý� luč�ne�  v poloz�ka� čh
tý�kají�čí�čh se dotač�ní�čh titulu/ . O te� to podmí�nče býlo hlasova�no jednomýslne�  pro.

Dals� í� debata vznikla o vý�s� i takto sčhvalovaný�čh rozpoč�tový�čh opatr�ení�. Nakoneč se zastupitele�
dohodli na vý�s� i 2 mil. Kč� v jednotlivý�čh pr�í�padečh. O takto doplne�ne�m pove�r�ení� radý 
k rozpoč�tový�m opatr�ení�m býlo hlasova�no jednomýslne�  pro.

Prodej nemovitostí z vlastničtví� me�sta Hor�oviče 

1) č�a� sti pozemku p. č�. 73/1 v k. u� . Velka�  Ví�ska – hlasova�no jednomýslne�  pro.

2) č�a� sti pozemku parčelní� č�. 906/2 v k. u� . Hor�oviče – pan zastupitel Pelika�n podal na�vrh 
na zme�nu čený za pozemkovou parčelu, protoz�e je to zbý�vají�čí� pozemek vedle silniče se zbýtký

asfaltu, tedý na�vrh na prodej za 500 Kč�/m2- vý�sledek hlasova�ní�:14 pro, 0 proti a 2 se zdrz�eli. 

O nove�m na�vrhu jako čelku býlo hlasova�no s vý�sledkem: 13 pro, 0 proti a 3 
se zdrz�eli.                           

3) pozemku/  parčelní� č�. 1672/1 a 1671/2 v k. u� . Hor�oviče v uliči FuU gnerova firme�  Čýmediča – 
Pan Z� alud r�ekl, z�e týto pozemký lemují� velkou parčelu a tudí�z�  na ni nebude v budoučnu 
pr�í�stup. Pan Karban r�ekl, z�e je tento pozemek v souč�asnosti velmi výuz� í�va�n k parkova�ní�. Me�sto



bý me� lo spí�s�  kupovat pozemký pro parkova�ní�, a pokud proda�vat, tak s ve�čný�m br�emenem 
bezplatne�ho parkova�ní�. Paní� Wačhtlova�  k tomu r�ekla, z�e s firmou Čýmediča býlo jedna�no 
o za�me�ru výuz� ití�, bude zde i ve�čne�  br�emeno ve prospe�čh vlastní�ku/  vedlejs� í�čh pozemku/ . Je 
moz�ne�  da� t do smlouvý pr�edkupní� pra�vo, pokud nebude nový�m vlastní�kem dodrz�ena 
podmí�nka bezplatne�ho parkova�ní� po neomezenou dobu. Pan Vlč�ek k tomu r�ekl, z�e me�sto 
v souč�asnosti tento pozemek nevýuz� í�va�  a firma, ktera�  za pozemek zaplatí�, na ne�m výbuduje 
parkovis�te� , to bý me� lo me�sto ví�tat. Pan Z� alud r�ekl, z�e bý me�sto neme� lo pozemek proda�vat, ale 
samo bý me� lo tadý výbudovat parkovis�te� . Po dohode�  býl tento bod staz�en z programu – 
hlasova�no jednomýslne�  pro.

Prodej pozemku parcelní č. 25 s budovou č. p. 1138, části pozemku parcelní č. 26 a části 
pozemku parcelní č. 27/1 v k. ú. Velká Víska. 

Jedna�  se o prodej nepotr�ebne�ho majetku oba� lkovou metodou. Pr�is� la pouze jedna oba� lka, kdý 
ma�  pan Milos�  Kader�a�bek v u�mýslu zr�í�dit v te�čhto prostora� čh soukromou mater�skou s�kolku 
s vý�ukou anglič�tiný, venkovní� prostorý pro de�tske�  hr�is�te�  a moz�ne�  výuz� ití� dals� í�čh prostor 
komerč�ne� . Podmí�nkou prodeje je u� hrada kupní� čený vč�etne�  na�kladu/  spojený�čh s prodejem 
ve vý�s� i 100 % v termí�nu do 90 dnu/  od podpisu kupní� smlouvý na depozitní� u� č�et s tí�m, z�e po 
vkladu vlastničke�ho pra�va ve prospe�čh kupují�čí�ho do katastru nemovitostí� bý z depozitní�ho 
u� č�tu býla uvolne�na č�a� stka ve vý�s� i 75 % z kupní� čený a do 30 dnu/  po výklizení� budový č�. p. 
1138 č�a� stka ve vý�s� i 25 % z kupní� čený. Druhou podmí�nkou je začhova�ní� provozu me�stske�  
knihovný v budove�  č�. p. 1138 po koupi nemovitostí� po dobu rekonstrukče na�hradní�čh prostor.

Pan Karban čhče da� t do smlouvý pra�vo zpe� tne�ho odkoupení� pro pr�í�padne�  nedodrz�ení� u� č�elu 
výuz� ití�. Paní� Wačhtlova�  oponovala, z�e takova�  podmí�nka nebýla zver�ejne�na pr�edem. Pan 
Skopeč�ek r�ekl, z�e nemu/ z�eme kupují�čí�ho nutit, abý dodrz�el u� č�el výuz� ití�. Pan Grunt k tomu r�ekl, 
z�e bý se dal do u� zemní�ho pla�nu u� č�el výuz� ití� pro s�kolske�  zar�í�zení�. Pan Karban čhte� l znovu da� t 
do kupní� smlouvý podmí�nký výuz� ití�. Paní� Wačhtlova�  k tomu r�ekla, z�e je nutne�  výjedna�vat 
s kupují�čí�m. Me�sto vlastní� vedlejs� í� nemovitost, v pr�í�pade�  stavební�ho r�í�zení� bude me�sto 
u� č�astní�kem r�í�zení�. Kupují�čí� čhče hradit č�a� st čený z u� ve�ru, ovs�em banka neuvolní� pení�ze 
na u� ve�r pr�ed zavkladova�ní�m nemovitosti do katastru. Pote�  býlo hlasova�no pro prodej 
nemovitosti jednomýslne� .

Nabytí nemovitostí do vlastnictví města Hořovice - pozemků parcelní. č. 2385/1, 
2386/1, 2386/2, 2387/3, 2387/5, 2387/11, 2387/12, 2387/14 v k. ú. Hořovice 
a pozemku parcelní č. 777/6 v k ú. Osek jedna�  se o pozemký pod skla�dkou.

Pan Karban se diví�, z�e me�sto čhče týto pozemký koupit, kdýz�  si je dosud pronají�malo. R� ekl, 
z�e kontrolní� vý�bor doporuč�uje finanč�ní�mu vý�boru, abý zjistil, zda je pro me�sto vý�hodný�  na� jem
nebo prodej pozemku/ . Starosta r�ekl, vlastní�či pozemku/  dostali na�vrh na prodlouz�ení� na� jmu, 
v souvislosti s legislativní�m prodlouz�ení�m moz�nosti skla�dkovat na nas�em u� zemí�. Sami 
vlastní�či pr�is� li s na�vrhem na odproda�ní� pozemku/  me�stu. Starosta si mýslí�, z�e je vý�hodne� js� í�, 
odkoupit pozemký nýní� a po ukonč�ení� skla�dkova�ní� je da� le výuz� í�t. Pan Vavr�ič�ka k tomu r�ekl, 
z�e i po roče 2023 bude nutne�  mí�t pozemký na tr�í�de�ní� odpadu/ , komposta� rný, atd.  
Mí�stostarosta k tomu dodal, z�e v minulosti s vlastní�ký pozemku/  ne�kolikra� t jednal a býla to 
č�asto tristní� jedna�ní� a podmí�nký na� jmu býlý pro me�sto č�í�m da� l me�ne�  vý�hodne� . Pan Č�ervený�  
k tomu dodal, z�e i po ukonč�ení� skla�dkova�ní� se bude vozit do spalovný a bude se muset ne�kde 
tr�í�dit. Starosta doplnil, z�e me�sto Hor�oviče bude zr�ejme�  jedno z pr�ekladis�ť v ra�mči 



Str�edoč�eske�ho kraje, protoz�e ma�me z�elezniči i v blí�zkosti da� lniči. Pan Komí�nek konstatoval, 
z�e tristní� jedna�ní� s vlastní�ký pozemku/  budou jes�te�  pokrač�ovat, protoz�e paní� S� te�pnič�kova�  sve�  
pozemký me�stu neprodala. Pan Karban se zeptal, kdý se budou týto pozemký kupovat a z č�eho
se budou platit. 
Paní� S�umerova�  r�ekla, z�e vý�nos ze skla�dký dle smlouvý s AVE bude čča 16,5 mil. Kč� a tedý není� 
proble�m investovat 1,7 mil. Kč� do pozemku/  pod skla�dkou. Pro koupi te�čhto pozemku/  býlo 
hlasova�no jednomýslne�  pro. 

Zřízení věcných břemen – služebností ve prospěch města Hořovice - práva chůze 
přes pozemek parcelní číslo 770 v k. ú. Velká Víska

Pro toto zr�í�zení� sluz�ebnosti býlo hlasova�no jednomýslne� .

Zřízení věcných břemen – služebností ve prospěch města Hořovice - umístění, 
provozování a údržby objektu mostu na části pozemku parcelní č. 125/1 v k. ú. Hořovice

Mí�stostarosta k tomu r�ekl, z�e je to obliga� tní� smlouva ve prospe�čh me�sta, ktera�  umoz�n� uje 
Povodí� Vltavý pr�í�stup ke konstrukči mostu ke Společ�enske�mu domu z du/ vodu u� drz�bý. Pro tuto
smlouvu býlo take�  hlasova�no jednomýslne� .

Obecně závazná vyhláška č. 3/2015

Nahrazuje OZV č�. 3/2014 o za�kazu poz� í�va�ní� alkoholu a jiný�čh omamný�čh a psýčhotropní�čh 
la� tek na ver�ejne�m prostranství�, jejičhz�  seznam je rozs� í�r�en o Vrbnovskou uliči. Pan Karban ma�  
za to, z�e bý me�sto me� lo s obč�aný o výhla� s�če jednat, zda není� potr�eba zač�lenit i jine�  uliče 
do výhla� s�ký. Pta�  se, jak býla tato uliče urč�ena. Mí�stostarosta mu odpove�de� l, z�e vedení� me�sta 
hodne�  jednalo s obč�aný, a pra�ve�  lokalita Vrbnovska�  je ve výhla� s�če na popud obývatel Vis�n� ovký.
Býla to iničiativa obývatel me�sta. Pan Karban si mýslí�, z�e i jine�  lokalitý bý me� lý bý� t zahrnutý 
do výhla� s�ký. Starosta odpove�de� l, z�e kaz�dý�  rozumný�  na�vrh je ví�ta�n. Pan Komí�nek se zeptal, proč�
je ve výhla� s�če Rpetska�  uliče i samotný�  hr�bitov. Starosta slí�bil, z�e bude výsve� tleno pr�í�s� te� . Pan 
Pelika�n si mýslí�, z�e bý ve výhla� s�če me� lo bý� t i autobusove�  na�draz� í�.

O obečne�  za�vazne�  výhla� s�če býlo hlasova�no s vý�sledkem: 15 pro, 0 proti a 1 se zdrz�el.

Stanovy dobrovolného svazku obcí Mikroregion Hořovicko vč. Dodatku č. 1

Mí�stostarosta uvedl, z�e me�sto Hor�oviče je č�lenem dobrovolne�ho svazku občí� Mikroregion 
Hor�ovičko. Starostove�  jednají� v tomto svazku jako za� stupči obče. Vznikla polemika, zda je 
nutne�  sčhvalovat stanový, metodičký�  pokýn v tomto sme�ru není� u� plne�  jasný�. 

Po kra� tke�  debate�  býlo hlasova�no o stanova� čh vč�etne�  dodatku č�. 1 s vý�sledkem jednomýslne�  
pro.

Revokace usnesení č. 3/2015 ze dne 3. září 2015 bod A – změna jednacího řádu 

Pan Vavr�ič�ka zdu/ vodnil revokači tí�m, z�e býlo neprofesiona� lní� na minule�m jedna�ní� 
zastupitelstva sčhva� lit zme�nu jednačí�ho r�a� du ve ve�či videonahra�vek jedna�ní� zastupitelstva, 
bez toho, aniz�  bý zastupitele�  znali finanč�ní� podmí�nký a pra�vní� u� pravu ve�či. Paní� Wačhtlova�  
r�ekla, z�e i kdýbý býl na u� r�ade�  pračovní�k, který�  bý nata� č�el, str�í�hal a upravoval dle za�kona 
nahra�vký, nevýs� lo bý nahra�va�ní� levne� ji, nez�  nabí�dka firmý na 40 tisí�č za jedno jedna�ní�. Pan 
Karban r�ekl, z�e jine�  firmý doka� z�ou nahra�vat plesý a jine�  uda� losti levne� ji. Mí�stostarosta r�ekl, 
z�e političi musí� takove�  zver�ejn� ova�ní� une�st, ale obč�ane� , kter�í� se zu� č�astn� ují� zastupitelstva, 



ne�ktere�  ve�či na kameru ner�eknou. Paní� Wačhtlova�  r�ekla, z�e v tisku býl prezentovaný�  zají�mavý�  
soudní� spor ve ve�či nahra�vek jedna�ní�. Pan Spal r�ekl, z�e pokud bý se za�znam upravoval 
výstr�iha�va�ní�m č�a� stí� jedna�ní�, pak ztra� čí� smýsl. Starosta r�ekl, z�e dals� í� variantou nahra�va�ní� je on-
line verze, kterou není� tr�eba upravovat dle za�kona na očhranu osobní�čh u� daju/ . Po debate�  býlo 
hlasova�no pro revokači usnesení� bodu A z jedna�ní� zastupitelstva 3/2015 s vý�sledkem: 15 pro, 
1 proti.

Diskuse

Pan Veverka r�ekl, z�e na autobusove�m na�draz� í� čhýbí� zastr�es�ení� 1. a 2. zasta�vký, býlo bý tr�eba 
doplnit. Pan Pelika�n r�ekl, z�e po rekonstrukči Týrs�ový uliče jsou s�patne�  provedený kana� love�  
vpusti a je tr�eba je reklamovat jak v u� seku který�  stave� la firma Strabag tak i Č�NES. Pan Karban 
se zeptal na pr�ečhod od Společ�enske�ho domu k na�draz� í�. Mí�stostarosta r�ekl, z�e je výpračova�n 
projekt a realizovat se bude v pr�í�s�tí�m roče. Pan Č�ervený�  upozornil na to, z�e do Panske�  zahradý 
čhodí� neusta� le lidi se psý, pr�estoz�e je zde z obou stran za�kaz vstupu psu/ . Pan Karban se zeptal, 
zda se na valne�  hromade�  MAS bude r�es� it Seniorpark a proč� se vedou sí�te�  na pozemký 
u nemočniče. Starosta odpove�de� l, z�e od realizače Seniorparku MAS zatí�m odstupuje, ale 
od vý�stavbý za nemočničí� zatí�m ne. Pan Pelika�n si mýslí�, z�e bý býlo le�pe ukonč�it Smlouvu 
o vý�stavbe�  a vra� tit zbýle�  4 mil. Kč�. Pote�  výstoupil pan Kos�ťa� lek se svou vizí� budoučnosti me�sta 
Hor�oviče. Pan Z� alud se zeptal, jak čhče te� to vize pan Kos�ťa� lek dosa�hnout. Mí�stostarosta r�ekl, 
z�e je to velmi pe�kne�  prohla� s�ení�, ale pr�i realizači nastanou velke�  proble�mý. Pote�  výstoupil pan 
Srp se svou kritikou starostý a mí�stostarostý. Starosta panu Srpovi odebral slovo a jako reakči 
na ne�ktere�  jeho vý�hruz�ký pr�eč�etl stanovisko me�sta ve ve�či plýnule�ho a bezpeč�ne�ho 
provozova�ní� vodovodu ve me�ste� , ktere�  je souč�a� stí� tohoto za�pisu.



Usnesení 

Zastupitelstva města Hořovice č. 4/2015

ze dne 26. listopadu 2015

Zastupitelstvo me�sta Hor�oviče po projedna�ní� na za�klade�  za�kona č�. 128/2000 Sb., o občí�čh 
(obeční� zr�í�zení�), v platne�m zne�ní�

A

podle § 84 odst. 2, písm. b)

schvaluje

4. rozpoč�tove�  opatr�ení� me�sta Hor�oviče na rok 2015

B

podle § 84, odst. 2, písm. b)

schvaluje

str�edne�dobý�  rozpoč�tový�  vý�hled na r. 2016 - 2019

C

podle § 84 odst. 2, písm. b)

schvaluje

rozpoč�et me�sta Hor�oviče na rok 2016. Rozpoč�et se sčhvaluje jako sčhodkový�  s tí�m, z�e sčhodek 
bude výrovna�n kontokorentní�m u� ve�rem.

D

podle § 85 písm. j)

schvaluje

kontokorentní� u� ve�r na rok 2016 do vý�s�e 5 mil. Kč�.

E

podle § 102 odst. 2, písm. a)

pověřuje

radu me�sta, abý prova�de� la rozpoč�tova�  opatr�ení� do vý�s�e 2 mil. Kč� v jednotlivý�čh pr�í�padečh, a to
pouze v odu/ vodne�ný�čh pr�í�padečh, tedý tam, kde hrozí� nebezpeč�í� z prodlení�, a to vý� luč�ne�  



v poloz�ka� čh tý�kají�čí�čh se dotač�ní�čh titulu/ . Dí�lč�í� rozpoč�tova�  opatr�ení� budou pr�edloz�ena jako 
souhrn vz�dý na nejbliz�s� í� jedna�ní� zastupitelstva.

F

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Prodej nemovitostí - části pozemku parcelní č. 73 / 1 v k. ú. Velká Víska (ul. Na Okraji) 

o výměře cca 8 m2 společ�nosti Č�EZ Distribuče, a. s., za u� č�elem narovna�ní� majetkopra�vní�čh 

vztahu/ , za kupní� čenu 1 000 Kč� / m2. Pr�esna�  vý�me�ra bude zna�ma po výhotovení� 
geometričke�ho pla�nu pro

G

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Prodej nemovitostí - části pozemku parcelní č. 906 / 2 v k. ú. Hořovice (ul. Větrná) 

o výměře cca 55 m2 paní� Jane�  Čha�bove� , Hor�oviče, Valdečka�  598, za u� č�elem zarovna�ní� linie 

pozemku/  v uliči Ve�trne� , za kupní� čenu 500 Kč� / m2. Pr�esna�  vý�me�ra bude zna�ma po výhotovení� 
geometričke�ho pla�nu pro odde� lení� pozemku.

H

podle § 85 pí�sm. a)

schvaluje

prodej pozemku parcelní č. 25 o výměře 633 m2 s budovou č. p. 1138, části pozemku 

parcelní č. 26 o výměře 618 m2, části pozemku parcelní č. 27 / 1 o výměře 444 m2 vše 
v k. ú. Velká Víska (ul. Vrbnovská).

Jedna�  se o prodej obálkovou metodou.

Prodej nepotr�ebne�ho majetku nejvýs�s� í� nabí�dče panu Milos� i Kader�a�bkovi, býtem Hor�oviče, 
Na Radosti 1138, za kupní� čenu 4 101 000 Kč�, pr�i splne�ní� na� sledují�čí�čh podmí�nek:

• u� hrada kupní� čený vč�etne�  na�kladu/  spojený�čh s prodejem ve vý�s� i      100 % v termí�nu 
do 90 dnu/  od podpisu kupní� smlouvý na depozitní� u� č�et s tí�m, z�e po vkladu vlastničke�ho
pra�va ve prospe�čh kupují�čí�ho do katastru nemovitostí� bý z depozitní�ho u� č�tu býla 
uvolne�na č�a� stka ve vý�s� i 75 % z kupní� čený a do 30 dnu/  po výklizení� budový č�. p. 
1138 č�a� stka ve vý�s� i 25 % z kupní� čený

• začhova�ní� provozu me�stske�  knihovný v budove�  č�. p. 1138 po koupi nemovitostí� 
po dobu rekonstrukče na�hradní�čh prostor. 



CH

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Nabytí nemovitostí  

pozemků parcelní č. 2385 / 1, 2387 / 3, 2387 / 5, 2387 / 11, 2387 / 12, 2387 /14
v k. ú. Hořovice, ideální ½ pozemku parcelní č. 2386 / 1 v k. ú. Hořovice,
ideální ¾ pozemku parcelní č. 2386 / 2 v k. ú. Hořovice, pozemku parcelní č. 
777 / 6 v k. ú. Osek ze spoluvlastničtví� pana Jindr�ičha Brota�nka, Z� ebra�k 314, 
paní� Vlastý S� te�pnič�kove� , Za� luz� í� 89 a pana Stanislava Van� urý, Za� luz� í� 85 do
vlastničtví� me�sta Hor�oviče za kupní� čenu 1.723.100 Kč�

I

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene – služebnosti práva chůze 
přes pozemek parcelní č. 770 v k. ú. Velká Víska ve prospěch města Hořovice dle pr�í�lohý 
origina� lu za�pisu.

J

podle § 85 písm. a)

schvaluje

Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti umístění, provozování a údržbě 
objektu mostu na části pozemku parcelní č. 125 / 1 v k. ú. Hořovice ve prospěch města 
Hořovice dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu.

K

podle § 84 odst. 2 písm. h)

schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku č. 3 / 2015, ktera�  nahrazuje Obečne�  za�vaznou výhla� s�ku me�sta 
Hor�oviče č�. 3/2014 o za�kazu poz� í�va�ní� alkoholu a jiný�čh omamný�čh a psýčhotropní�čh la� tek 
na ver�ejne�m prostranství� dle pr�í�lohý origina� lu za�pisu.



L

podle § 84 odst. 2 písm. e)

schvaluje

Stanový dobrovolne�ho svazku občí� Mikroregion Hor�ovičko ze dne 28. 4. 2015 a Dodatek č�. 1 
ke stanova�m dobrovolne�ho svazku občí� Mikroregion Hor�ovičko ze dne 18. 6. 2015.

M

revokuje

sve�  usnesení� č�. 3/2015 ze dne 3. za� r� í� 2015 tak, z�e jeho bod A se rus� í�.

Mgr. Zden� ka Ulč�ova� , Ing. Ladislav Z� alud                         Dr. Ing. Jir�í� Per�ina


